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 50שמן המניין מס'  18-ההעיר מועצת  ישיבה

 06.02.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o מנכ"ל העירייה - מר ניסים ארז 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o סגן -חבר מועצה ומ"מ ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o סגן -חבר מועצה ומ"מ ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 
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o  חבר מועצה - ראובןרו"ח קייקוב 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o מועצהחברת  - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל החברה הכלכלית לפיתוח חולון - גב' פנינה שנהב 

o  יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o ראש מנהלת החינוך - גב' אריאלה קידר 

o חולוןרואה חשבון החברה הכלכלית לפיתוח  - מר מוטי ענתבי 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o סגנית דוברת העירייה - גב' שירלי מורה 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 של חבר המועצה שי קינן בנושא רצף חינוכי בגני ילדים. –הצעה לסדר  .1

 ביטול קנסות של חניה בתוך מעטפה.של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -הצעה לסדר  .2
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של חבר המועצה קייקוב ראובן בנושא השוואת הקצבות ותקצוב לכלל בתי  –הצעה לסדר  .3

 ספר בעיר לרבות מוכרים שאינם רשמיים.

 בית ספר ברח' האצל. –של חבר המועצה יעקב בבלי בנושא  –הצעה לסדר  .4

 לים.של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא שדרות המגד -שאילתא  .5

 גן "אסיף". –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  –שאילתא  .6

 קולנוע רינה. –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  –שאילתא  .7

 בעיר. המיוחד החינוך לתלמידי מענה -של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .8

 בשגרה. וגננות סייעות חילופי מדיניות -של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .9

 האתיופית. לקהילה מרכז -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .10

 עתיד. שבט -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .11

 תרבות. אגף -של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא  –שאילתא  .12

 טאי:בקשת החברה הכלכלית לפיתוח חולון ממועצת העיר לקבלת אישור פרויקט פוטוול .13

אשכולות גני ילדים +  25 -מערכות לייצור חשמל פוטוולטאיות על גבי כ  40 -הקמת כ .א

  מוסדות חינוך. 15 -כ

שנה בכדי  15, לתקופה של עד ₪מ'  0.12נטילת אשראי מבנק מלווה, בסכום של עד  .ב

 לממן את הקמת המערכות, וזאת בתנאים הטובים ביותר שיתקבלו עי הבנק.

  ה ככול שתידרש מהבנק.קבלת ערבות מהעיריי .ג

 לסכם עם העירייה את תנאי ההסכם בגין מערכות אלה. .ד

 .13.01.2022אישור פרוטוקול ועדת שכירות סרלין יום  .14

 .2022אישור טבלת חלוקת תמיכות לאגודות הספורט לשנת התקציב  .15

 .2021חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון( )הוראת שעה(, התשפ"ב  .16

"חוק הרשויות המקומיות")ריבית  4ת מועדי תשלומי ארנונה לעסקים על פי סעיף דחיי .17

 .1980 –והפרשי הצמדה על תשלומי חובה( התש"מ 

 חודשים. 12הארכת שירות למר מונל לייבה מנהל מערך פרויקטים לתקופה של  .18

מינוי מר דפני פדר עובד עירייה כחבר דירקטוריון בחברה הכלכלית לפיתוח חולון במקום  .19

 איילת כהן שסיימה את תפקידה בעיריית חולון. 
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ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 544פרוטוקול מס'  50

 מסדר היום.של חבר המועצה שי קינן בנושא רצף חינוכי בגני ילדים. ירד  –הצעה לסדר  .1

של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא ביטול קנסות של חניה בתוך מעטפה.  –הצעה לסדר  .2

 ירד מסדר היום.

בתי  של חבר המועצה קייקוב ראובן בנושא השוואת הקצבות ותקצוב לכלל  –הצעה לסדר  .3

 ספר בעיר לרבות מוכרים שאינם רשמיים.

 בית ספר ברח' האצל. –של חבר המועצה יעקב בבלי בנושא  –הצעה לסדר  .4

 של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא שדרות המגדלים. –שאילתא  .5

 גן "אסיף". –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  –שאילתא  .6

 קולנוע רינה. –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  –שאילתא  .7

 בעיר. המיוחד החינוך לתלמידי מענה -של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .8

 בשגרה. וגננות סייעות חילופי מדיניות -של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .9

 האתיופית. לקהילה מרכז -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .10

 עתיד. שבט -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .11

 תרבות. אגף -של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא  –שאילתא  .12

ועצת העיר אישרה ברוב קולות את בקשת החברה הכלכלית לפיתוח חולון ממועצת העיר מ .13

 לקבלת אישור פרויקט פוטוולטאי:

אשכולות גני ילדים +  25 -מערכות לייצור חשמל פוטוולטאיות על גבי כ  40 -הקמת כ .א

  מוסדות חינוך. 15 -כ

שנה בכדי  15של עד , לתקופה ₪מ'  0.12נטילת אשראי מבנק מלווה, בסכום של עד  .ב

 לממן את הקמת המערכות, וזאת בתנאים הטובים ביותר שיתקבלו עי הבנק.

  קבלת ערבות מהעירייה ככול שתידרש מהבנק. .ג

 לסכם עם העירייה את תנאי ההסכם בגין מערכות אלה. .ד

 13.01.2022מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור פרוטוקול ועדת שכירות סרלין יום  .14

 .03.02.2022ומיום 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור טבלת חלוקת תמיכות לאגודות הספורט לשנת  .15

 .2022התקציב 
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מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר  .16

 .2021והניקיון( )הוראת שעה(, התשפ"ב 

 4ארנונה לעסקים על פי סעיף מועצת העיר אישרה ברוב קולות את דחיית מועדי תשלומי  .17

 .1980 –"חוק הרשויות המקומיות")ריבית והפרשי הצמדה על תשלומי חובה( התש"מ 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות למר מונל לייבה מנהל מערך  .18

 חודשים. 12פרויקטים לתקופה של 

ה כחבר דירקטוריון מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מינוי מר דפני פדר עובד עיריי .19

 בחברה הכלכלית לפיתוח חולון במקום איילת כהן שסיימה את תפקידה בעיריית חולון. 

 פרוטוקול

 של חבר המועצה שי קינן בנושא רצף חינוכי בגני ילדים. –הצעה לסדר  .1

לסדר היום. שי קינן . הנושאים 50אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

 בבקשה תפתח את הישיבה. 

כן. אדוני ראש העיר חברי המועצה ההצעה שלי מדברת על הצורך ברצף  מר שי קינן:

. הנושא עלה 2018-או ב 2017-חינוכי בגני הילדים. אני לא זוכר אם זה היה ב

במועצה וקיבלנו החלטה על רצף חינוכי מהטעמים הפדגוגיים לטובת הילד, 

סביבתו המוכרת, הילדים, החברים, הצוות ובהחלט כל שינוי הרי  ,סביבתו

טומן בחובו גם מתנגדים אבל בסך הכל לא היו הרבה מתנגדים בהצעתנו 

השנים האחרונות עד  4וההצעה עברה והיה שקט בנושא הזה. במהלך 

שפתאום בתקופת הרישום הנוכחית התחלתי לקבל שיחות טלפון ומיילים, 

וכשנכנסתי לעומקו של דבר אז הבנתי שמשום מה השנה,  הבנתי שקרה דבר.

משום מה השנה היה איזשהו שינוי במדיניות. אז קודם כל אני רוצה לדבר 

על האופן שבו מתקבלות החלטות. מי שזוכר בבג"צ סתיו שפיר על מס דירה 

שלישית של כחלון, למעשה החקיקה הזו בוטלה כי בג"צ טען שנפל פגם 

ה. דרך אגב גם בית המשפט אמר את זה לאחרונה בהליך קבלת ההחלט

בסוגיית בית הספר ולמעשה כפה עלינו הקמת ועדה, כי גם שם הוא אמר 

שנפל פגם בהליך קבלת ההחלטה וצריך שעירייה כגוף אורגני יהיה לה גם 

זיכרון ארגוני. גם ההחלטה הזו לטעמי, התקבלה בחופזה ונפל פגם בהליך 

ון מקצועי טרם קבלתה. לא היה שום שיתוף קבלתה, מאחר ולא נעשה די

ציבור. שיתוף של ההורים עצמם בהליך קבלת ההחלטה ולא היה שיח בין 

מנהל חינוך לוועד ההורים. כך שנודע להורים רק כשהם באו לרשום את 

הילדים. לאחרונה היו שני גנים שההורים קיבלו הדלפה מהעירייה ששנה 

. אז אמנם, זה מסיבות טובות כי אין הבאה הם לא יוכלו להמשיך בגן הזה

גנים. ואין  8מה לעשות נבנה שם פיכמן, בגב של פיכמן נבנה שם מתחם של 

מה לעשות זה צורך ציבורי אבל אף אחד לא אמר להורים על התכנון הזה. 
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זה נודע להם ההדלפה על ידי איזה עובד עירייה או שהוא עובד מחלקת 

ורים. יש פה, יש פה איזה מהלך איזו עבודה חינוך. זה לא משנה. וכך נודע לה

של הסתרה מהציבור. זה עובר כחוט השני בכל ההחלטות. כשנודע לציבור 

על איזשהן החלטות זה נודע לו דרך הדלפה. עכשיו למהות העניין, 

טרום ובין אם זה -כשההורים התלוננו, בין אם הם הורים לילדים בגין טרום

ננו על פירוק הגן אז התשובה שהם קיבלו הורים לילדים בגן חובה. התלו

'שאגף גנים שומר לזכותו את האפשרות לפרק גן פעם אחת  מאגף גנים היא:

'. עכשיו כשאתה נותן תשובה 5-ל 3,4או בסוף הדרך, בין  3,4,5לפחות בין 

כזו, למעשה אתה משאיר לעצמך את כל האופציות. אני יכול לפרק באיזו 

שהדבר הזה הוא לא נכון ביסודו. למה? כי מעבר שנה שאני רוצה. אני טוען 

לעובדה שרצף חינוכי חשוב, אוקיי? הוא חשוב על אחת כמה וכמה דווקא 

בשנתיים האחרונות של קורונה. כי לא היה שום רצף לילדים האלו. הם חוו 

סגרים. אחרי הסגרים הם חוו בידודים. הגנים עצמם לפעמים גם כלל לא 

שות של שבוע שעבר פעם ראשונה מזה הרבה שנים נפתחים. אני ראיתי בחד

את חולון נמצאת בראש הטבלה. במה זה היה לצערי? לדאבון הלב? בסגירת 

גנים היה בעיר חולון. אז גם ככה הילדים לא חוו  20גנים. הכי גבוה בארץ 

את הגן, מה לעשות האמת מרה בקטע הזה, צריך גם לעשות שינוי בדבר הזה, 

ככה הילדים לא חוו את הרצף החינוכי. גם ככה עד שהם  אבל אני אומר, גם

אני אומר  מתרגלים לגן ולחברים לוקח להם זמן. להפריד אותם עכשיו?

שהדבר הזה הוא דבר שהוא לא נכון לילדים. על אחת כמה וכמה בשנתיים 

האחרונות ובשנה האחרונה של הקורונה. ולכן הצעתי אומרת שאנחנו נאפשר 

. בדבריה של אותה גברת מאגף המנהל חינוך. 5עד  3מגיל את הרצף החינוכי 

לא נגיד את שמה כי אני רוצה לדבר לגופו של ענין לא לגופו של אדם. אז היא 

שנים ברצף.  3אומרת שהיא ראתה שיש השלכות על הילדים אם הם לומדים 

ואני אומר לא מיני ולא מקצתה. זה ממה שטויות במיץ עגבניות. אין שום 

ה. נהפוך הוא מחקרים פדגוגיים מצביעים על זה שיש דווקא מחקר כז

נחיצות ברצף של הכיתה שרצה ביחד. אני הגעתי לחולון בכיתה ד' אוקיי? 

אז מכיתה ד' עד כיתה ח' בזמנו לא הייתה חטיבה הייתה כיתה ח' למדנו 

מעבר לזה, בנוסף  ביחד. מה קרה? קרה משהו בגלל שלא פיצלו אותנו?

ם אותם עכשיו, קחו בחשבון שגם שנה הבאה אם אנחנו לעובדה שמפצלי

מדברים על חובה כן? במקרה של חובה ויש כאלו בהערכה כרגיל העירייה לא 

גנים שפוצלו גם בגן חובה לא  20אומרת בדיוק. אבל ההערכה מדברת גם 

טרום, הם גם י[פוצלו שנה הבאה. כי גן לא יעלה אוטומטית -מדבר על טרום

כיתות,  4. גם להתפצל בין שני בתי ספר. ובכל בית ספר יש כולו לבית הספר

מאותו גן. זאת אומרת שגם שנה הבאה הם יפוצלו. זאת  4-5בסוף מגיעים 

אומרת שייקח לילדים האלו לייצר תהליכי חיברות פעמיים בשנתיים. איפה 

ההיגיון הפדגוגי בזה? אי זה מחקר פדגוגי מצביע על הנחיצות של הדבר הזה? 
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אני לסיכומו של דבר אומר. שההצעה, ההצעה שלי מדברת על רצף  ולכן

טרום ועד גן חובה ושהכיתה הזו תרוץ, -חינוכי כמו שדיברנו בעבר, מגן טרום

ולחטיבת הביניים. תודה רבה. עד כאן תרוץ הלאה להמשך הדרך גם ליסודי 

 דבריי. 

המנחה ברישום הוא בבקשה העיקרון המנחה מי עונה בבקשה? העיקרון  מר מוטי ששון:

שנים בגן ככל  3שלא יהיה רצף. העיקרון המנחה ברישום שלא יהיה רצף של 

 שניתן, תוך שיקול פדגוגי מקצועי. גני חולון ככלל, זה מפריע שני. 

 לא, רק אתה יכול להבהיר מה זה שיקול פדגוגי? גב' שני מסילתי:

 שניה רק התחלתי.  מר מוטי ששון:

 זה מה ששאלתי.  גב' שני מסילתי:

 פדגוגי שיקול מקצועי בתחום החינוך.  מר מוטי ששון:

 כן אבל מה השיקול? מר שי קינן:

 מה זה אבל? גב' שני מסילתי:

מיד. הבאתי איתו את ראש מנהל החינוך, שהיא הפדגוגית של חולון והיא  מר מוטי ששון:

 תענה לך בצורה מסודרת, מושכלת וחכמה. 

 אי אפשר לשאול את אריאלה שאלה?למה  גב' שני מסילתי:

אני עוד לא סיימתי. שני את רק הגעת. גני חולון כבכל הגנים ברוב הארץ  מר מוטי ששון:

מהילדים הנרשמים עוברים מעבר  98%. 5-6 -ו 4-5, 3-4מיועדים לגילאי 

אחד, הרצף נשמר לאורך שנתיים. כאנשי מקצוע, אנו אמונים על ייעוד הגנים 

לטה מושכלת בשיתוף הפיקוח והעריה. בשלה השיבוץ וזאת עשינו בהח

אנחנו בודקים ילד וילדה בתשומת לב, לאן לשבץ לאור הקריטריונים 

המוצהרים בחוברת הרישום. בקשות ההורים. צרכים פדגוגיים ועוד וכמובן 

כמו תמיד קשובים לכל בקשה חריגה ומשתדלים לתת מענה הולם. עכשיו 

 ר להם מה זה פדגוגיה?לשאלותיכם. את מוכנה להסבי

 שלום לכולם. שומעים? גב' אריאלה קידר:

 אני רק אומר. אני מבין שאתם רוצים דיון אז בבקשה יש דיון. בבקשה.  מר מוטי ששון:

אני רק רוצה ככה להעמיד דברים על דיוקם. הנושא הזה של פיצול גני ילדים  גב' אריאלה קידר:

 4דבר חדש. הוא דבר שקיים פה בעיר מספר שנים. אני כבר הוא ממש לא 

שנים בעיר. התחלתי את שנתי החמישית וזה קיים מהיום שהגעתי. לקראת 

הדיון כאן הוצאתי רק את הדוגמה של השנה, כי נשאלתי על זה ובאמת 

גני ילדים  53רציתי לבדוק את העניין. אז רק כדי לסבר את האוזן. יש לנו 

. יש לנו גנים, לא חשוב המספרים עוד בערך מספר דומה 3לאי שהם רק של גי

. 4-5ועוד  3-4גנים של  40, עוד 5גנים של גילאי  61. או 4גנים של גילאי  40-כ
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זאת אומרת זה רק השנה. אוקיי? ואני לא, לא בדקתי ולא הבאתי את 

הנתונים של לפני שנה ולפני שנתיים. לא בדקתי הבאתי את זה לישיבה רק 

של השנה הנוכחית. זאת אומרת שהטענה שזה משהו חדש שנולד  את

בתקופת הקורונה היא שגויה, היא לא טענה נכונה כי זה כבר היה. אני 

אומרת, למרות שהתשובה שנתן ראש העיר היא תשובה מאוד מנומקת 

וברורה אני כן אוסיף. תראה לגבי תפישות. לגבי כל תפישה יש מי שתומך 

. לכל תזה יש אנטי תזה. אתה opposite -גם את הבתפישה מסוימת יש 

הבאת איזשהו מחקר שמצטט איזושהי תפישה ואיזושהי גישה שמדברת על 

כמה זה טוב בשבחה של הלמידה ברצף ואני יכולה להגיד לך, מניסיוני גם 

כמנהלת בית ספר לאורך שנים, אני חושבת שזה לא טוב, יותר משנתיים. 

דר? דווקא דרך בית ספר זה נתפס יותר ברור מאשר ואני אגיד לך גם למה. בס

גני ילדים. כי הרבה מאוד פעמים ילדים בתוך מסגרת בית ספרית בתוך כיתה 

מתמקמים באופן מסוים וקשה להם מאוד להילחץ מהאופוזיציה הזו, כנ"ל 

בגני ילדים. ההזדמנות לעשות מעברים ממקמת ילדים בצורה אחרת. לטוב 

ב. אבל בדרך כלל מהניסיון שלנו ומההתבוננות שלנו ולפעמים גם פחות טו

זה עושה רק טוב. זה דבר אחד, נימוק אחד. לעשות מעברים כן. אני מאמינה 

בזה בכל ליבי. בכל ליבי אני מאמינה בזה אנחנו לא עושים דברים שאנחנו 

לא מאמינים בהם. בנוסף לזה הסוציאליזציה והקישור של ילד, הקישור של 

ינויים בחיים שלו, לחוות לקבוצות שונות, הוא קישור שצריך ילד לעשות ש

לטפח אותו והוא מתחיל כל מי שיש לו ילדים ומכיר את עולם הילדים יודע 

שאין שם דרמה אמיתית. ילדים הם מאוד מאוד סתגלניים. הם מסתגלים 

מהר מאוד למסגרות חינוך, הם מייצרים אינטראקציות חדשות, ומהניסיון 

 ב שנים כמו שאתם רואים, לא קורה לילדים שום דבר. רק טוב. שלי שהוא ר

את חושבת שבתקופה הזו של הקורונה, שגם ככה הם לא למדו ברצף עכשיו  מר שי קינן:

 הערבוב הזה הוא טוב פדגוגית?

 כן הוא לא רע. לא רע.  גב' אריאלה קידר:

 ינוך. אני חולק עלייך. דרך אגב זו גם המלצה של משרד הח מר שי קינן:

לא נכון. חד משמעית זה לא נכון. אנחנו עושים את התהליך הזה עם משרד  גב' אריאלה קידר:

 החינוך. 

 ניסן ביקש לדבר, הוא הרים את היד. בבקשה ניסן.  מר מוטי ששון:

אני באמת חושב שהדיון הזה הוא קצת בעייתי, ולמה הוא בעייתי? אם אין  מר ניסן זכריה:

נוך אז זה משהו פוליטי ציבורי לא יודע מה. אבל אי לנו אמון במנהל החי

אפשר להיכנס להם לקרביים ולהתחיל להיכנס לכל מיני תכנים של חינוך, 

תפיסות חינוך לאנשים גם אין את הכלים לשפוט את זה. כלומר איזה כלים 

 יש לנו כחברי מועצה עם כל הכבוד?
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 קודם כל כן.  גב' נעה צ'פליצקי:

 עה. לך יש לאחרים אין. נו מר מוטי ששון:

אני לא בא מהתחום של החינוך. אין לי את היכולת לדעת את זה. עם כל  מר ניסן זכריה:

הכבוד, לא מבין בזה ואני גם לא חושב שזה מתפקידי להיכנס לזה. אלא אם 

כן רואים שמערכת החינוך פשטה את הרגל אז צריכים לבקש להדיח את 

יוני. אבל לא לדון בכל מיני דברים שהם ראש מנהל חינוך. זה נראה לי הג

בכלל בתכנים ולערב ילדים לא לערב. אני לפי ההסבר הקצר. מבין שילד קטן 

אולי כדאי כן לתת לו להיחשף לחברויות חדשות. אני לא יודע אולי כן? אולי 

לא, אולי שי צודק. אבל זה לא ברמה שאני אוכל להיכנס בהצבעה. אני חושב 

ת אמון במערכת או להגיד שהמערכת לא זה. אני לא מבין שצריך או אולי לת

 בזה. 

 יש דעות כמו שהיא אמרה לכאן ולכאן.  מר שי קינן:

 שי לא קיבלת זכות דיבור. בבקשה. מר מוטי ששון:

 זו הצעה לסדר שלי, מה זאת אומרת? מר שי קינן:

 עבר הזמן שלך.  מר מוטי ששון:

 מי אמר, ספרת? מר שי קינן:

 התקיים דיון. תרצה להוסיף אני אתן לך להוסיף.  שון:מר מוטי ש

שנים, פנו אליי המון הורים בהרבה מקרים  28אני אומר ככה, במשך השנים  מר ניסים זאב:

באמת אני חושב שמאות מקרים. על זה שילד הוציאו אותו מגן מסוים 

אותו מהילדים. וזה היה ממש טראומה. אני  העבירו אותו לגן אחר והפרידו

אומר זה עשרות מקרים שאני טיפלתי בהם אם לא מאות. עכשיו את באה 

לנו עם משהו שאתם בדקתם ואתם יודעים, אגב, לא כל כך בטוח. אני אומר 

לא כל כך בטוח כי אני ראיתי במשך השנים שלי, ואני די ותיק, אני אומר לך 

ה. עד שלא החזרנו אותם חזרה למעגל הטבעי הרבה ילדים שהיו בטראומ

 שלהם. 

 אתה יודע כמה ילדים יש בכל, אני יכולה לענות מוטי? גב' אריאלה קידר:

 כן את יכולה לענות.  מר מוטי ששון:

 לא. אני פשוט שומרת על הסדר.  גב' אריאלה קידר:

 אנחנו לא מתווכחים אנחנו מר מוטי ששון:

כמה ילדים יש בכל שנתון? כל שנה וכמה ילדים יש בכל מערכת אתה יודע  גב' אריאלה קידר:

ומשהו ילדים. אוקיי? עכשיו כמה אתה  8,000. 9,000גני הילדים? כמעט 

 ? אוקיי עדיין זה לא הרבה. 100? 30? 20שמעת? 
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 אני לא טיפלתי בכולם.  מר ניסים זאב:

 לא משנה, אתה אמרת המון.  גב' אריאלה קידר:

בר'ה אי אפשר ככה. אתם לא מאפשרים. אתם שואלים אותה שאלות אתם ח מר מוטי ששון:

לא מאפשרים לה לענות לכם. שאלת שאלה היא עונה לך. אחר כך אני מעביר 

 את רשות הדיבור לנועה ואחר כך קרן. 

אבל בוא תן לי לסיים קודם כל. אני אתן לך עוד דוגמה קטנה. לי קרה מקרה  מר ניסים זאב:

, לפני המון שנים. ואני היות ופתחו את בית ספר קציר, אז פעם עם הבן שלי

אני ואשתי התלהבנו מבית ספר קציר, אמרתי במקום גולדה אני יודע מה, 

אוקיי. רשמנו אותו שם אחרי שהוא היה שנה בגולדה. הוא היה צעיר. אולי 

בכיתה ה' משהו כזה. אני רוצה להגיד לך משהו, כל השנה היה, הוא היה 

הילד. עד כדי כך שאני לא ידעתי. האמת לא ידעתי איך לפתור את בטראומה 

זה. ואז אפרים קורן אני סתם התייעצתי איתו. הוא היה חבר מועצת עיר פה 

גם ראש עיר. התייעצתי איתו הוא אמר 'זאב תחזיר אותו חזרה לסביבה 

הטבעית שלו לחבר'ה שלו. לכיתה שלו'. הבנת? עכשיו אני אומר זה ילד 

ה' אז מה עם ילדים בגני ילדים? מניסיון אישי שלי אני אומר לך. בגלל בכיתה 

 זה אני אומר יכול להיות שאת אומרת דברים אולי ... צריך לבדוק את זה. 

 יעקב ואלינור זה מפריע.  מר מוטי ששון:

 אתה מדבר מתוך חוויה אישית ואני מכבדת לגמרי את העניין הזה.  גב' אריאלה קידר:

 זאב אתה אומר דברים תן לה לענות לך.  ון:מר מוטי שש

 אתה אל תפריע.  מר ניסים זאב:

 אל תפריע לה לענות לך.  מר מוטי ששון:

 הכל בסדר. אני מכבד אותה. מר ניסים זאב:

בסדר אני מנהל את הישיבה. אם כל אחד יפטפט אני לא יכול לנהל את  מר מוטי ששון:

 הישיבה. הנה יעקב, יעקב. בבקשה. 

היכולת שלנו אני רק גומרת לענות. היכולת שלנו להסתכל מעבר למקרה  אריאלה קידר:גב' 

הפרטי, כן לתת מענה כן להחזיק מצד אחד את התפיסות הגדולות וכן 

להתבונן על פרטים. במקרים יוצאים מהכלל אנחנו מקבלים החלטות 

 יוצאות מן הכלל אבל כתפיסה זו התפיסה שרווחת היום. 

 אוקיי בבקשה נועה ואחר כך קרן.  מר מוטי ששון:

קודם כל רצף של שנתיים הוא דבר טוב הוא טבעי. לפעמים גם רצף של  גב' נעה צ'פליצקי:

-ב', ורצוי ב-ב' משאירים את הילדים ברצף של א'-שנתיים הוא לא, גם בא'

. חינוך זה הרבה 2=1+1ג' להחליף. אז זה תמיד נכון. עכשיו חינוך זה לא -ב'

 3ה תפיסות וכל ילד הוא עולם ומלואו. אני אתן דוגמה אישית, גישות הרב
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נכדים שלי הקיץ עברו מראשון לחולון. אחד שהוא מתבגר שהוא התחיל 

א' ואחד שמסיים והתחיל ו'. אני הייתי בטראומה. -כיתה י', אחת שעולה ל

אני אישית אני הייתי בטראומה זה נכדים שלי. ברוך השם הם כולם הסתגלו. 

 א'. -, הילדה עולה לסליחה

 דיברת על הגיל הרך או על ... מר יעקב מזרחי:

 יעקב אני מבקש תן לה לענות למה אתה קוטע? מר מוטי ששון:

 אני אומרת שוב כל ילד גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל זה גני ילדים.  מר יעקב מזרחי:

ועדיין כל ילד הוא עולם ומלואו. צריך להתייחס לכל ילד  יעקב, יש תפיסות גב' נעה צ'פליצקי:

בנפרד, שוב צריך להיות רצף של שנתיים ולפעמים גם רצף של שנתיים הוא 

לא טוב. ומערבבים בין אחד לאחד אחרי שנה. עכשיו זה בסדר, אני מדברת 

על כל הגילאים. ילד יכול לעבור טראומה, שוב השאלה מה זו טראומה כן? 

יעה נפשית. שוב וזה בלי קשר לקורונה. נכון שלקורונה יש את מה זו פג

ההשלכות שלה על כל הגילאים. על כל הגילאים כולל המבוגרים. עכשיו זה 

אותו דבר, אותו הדבר כמו שלמשל מפרידים בין תאומים ותאומות. לא 

משנה. זה אותו הדבר. וואו הם גדלו ביחד ופתאום במסגרת חינוכית 

כדי שכל ילד ייצב את האישיות שלו. אגב, דרך אגב, גם מפרידים בדיוק 

קיבוע של מעבר לשנתיים הוא לא טוב. כי לפעמים אתה נתקל או בילד כזה 

 או בילד אחר. או במחנכת. 

 תן צ'אנס לילדים שיש להם בעיה.  מר ניסן זכריה:

רק רגע שניה.  אבל מטפלים. אני אומרת לך שכן מטפלים בבעיות נקודתיות. גב' נעה צ'פליצקי:

שאלה לי. כשאתה דיברת על הגנים שם ליד פיכמן, מה לא אמרו להורים 

 שמפרידים או משהו?

 לא.  מר שי קינן:

 כי אני כן יודעת מלפני שנים על המתחם הזה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 בבקשה קרן ואחר כך חלבי.  מר מוטי ששון:

 למה אבל אני ביקשתי.  מר יעקב מזרחי:

 גם אתה תקבל.  ון:מר מוטי שש

 לא תן, יעקב מזרחי לפני. -לא מר מאיר חלבי:

אני אשמח להתייחס לנושא. קודם כל גם את הרבה פעמים ככה מציינת שאת  ד"ר קרן גונן:

בעד רצף חינוכי, בכל מיני מקומות. אני אציין שתכנית מעגן של הגיל הרך 

אבל אני יכולה שנים כך שזו כרגע התייחסות נקודתית  6אני ניהלתי משך 
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נורא -להגיד שבתקופה שאני ניהלתי, רצף חינוכי זה היה משהו שהיה נורא

חשוב ילדים בטח ובטח לגיל הרך. כך שאני גם כן כתבתי כאן שאילתה לגבי 

גן אסיף אז זה מצטרף כמובן להצעה לסדר, אבל אולי גם מתפקיד של 

ן ילדים בגיל המו-מטפלת. בתקופה הזו אני רואה גם בקליניקה שלי המון

הרך מבולבלים. הם עדיין אי אפשר להשוות אותם לילדים בכיתה א' ולא ב' 

ולא ג'. וכן יש פה איזשהו נושא שכן היה צריך לחשוב עליו קצת אחרת. אנחנו 

עדיין בתקופה מאוד מאוד שונה. אנחנו שנתיים ככה סביב הדבר הזה שעדיין 

פה לא הסתגלו בכלל לחברים גם ההורים, גם הילדים לא הסתגלו בכלל לתקו

אני רואה את זה. הם מגיעים עם רגרסיה התפתחותית, פיפי, התנהגויות 

חרדות מפה ועד הודעה חדשה. וכנראה אני אומרת כנראה שיש פה מקבץ 

מאוד מאוד גדול שאולי היה אפשר בקונסטלציה הנוכחית אולי לחשוב על 

 ים, משהו קצת אחר ולאו דווקא לקבל לפחות אלו שאמור

אני רק אגיד קרן שאין שום משמעות לעבור עם כל הגן ביחד. כי לכל ילד בגן  גב' אריאלה קידר:

ילדים בגן הם חברים. לילד ממוצע יש  35 -יש מספר חברים בסדר? לא כל ה

חברים. עכשיו אם ההורה רוצה, נפתחת לו תיבת רישום הוא  2-3חברים,  3

וא עובר איתם. אין שום משמעות יכול לבקש את החברים המסוימים ואז ה

 ילדים.  35לעבור עם 

 לא. אבל אנחנו מדברים על צוות אנחנו מדברים על מסגרת.  ד"ר קרן גונן:

לא. לא אתם דיברתם, הגן אסיף לא דיבר על צוות לא היה חשוב לו הצוות  גב' אריאלה קידר:

 הוא דיבר איתי. היה חשוב לו הקבוצה האורגנית. 

 גם הצוות. אפרופו הם ביקשו את זה.  ד"ר קרן גונן:

 גם הצוות.  מר שי קינן:

 גם הצוות הם ביקשו את זה.  ד"ר קרן גונן:

 לא. הם דיברו איתי.  גב' אריאלה קידר:

 אריאלה הם דיברו גם איתנו.  ד"ר קרן גונן:

 איתי לא. אבל לא משנה. אבל בסדר זו תשובתי אין לי תשובה אחרת זולת גב' אריאלה קידר:

 מה שאמרתי. 

כי קביעות ומקום בטוח בתקופה הזו זה משהו שהוא מאוד מאוד קריטי  ד"ר קרן גונן:

לילדים האלו. זה ילדים קטנטנים. אני חושבת שהמקום גם אם אני מסכימה 

איתך באופן גורף לגבי תקופות אחרות, כאן היה מקום לבדוק את האפשרות 

 להשאיר אותם עוד שנה. 

 קיי יעקב אתה רצית. או מר מוטי ששון:
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אני חושב שהנושא ששי הביא פה, הוא נושא חשוב. אם לומר את האמת  מר יעקב מזרחי:

מהאנשים פה הם לא בעלי מקצוע ו... עניין בנושא הזה. אני  80-90%לדעתי 

הייתי ממליץ להביא את זה בפני ועדת חינוך שיגיעו אנשי מקצוע ויתנו את 

ציה קואליציה. אלו ילדים שלנו. זאת ההמלצות. באמת אין פה אופוזי

אומרת מה שטוב לילדים. בואו נביא אנשי מקצוע שידונו בזה, לא אנחנו. 

 אתה לא יכול להיות בעל מקצוע בחינוך, ולא אני. 

  אריאלה היא היחידה בוועדת חינוך שהיא ... גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע. רגע לא. יעקב מדבר.  מר מוטי ששון:

 אריאלה היא היחידה בוועדת חינוך ... ד"ר קרן גונן:

אז נזמין אנשי מקצוע. מוטי אי אפשר ככה. אריאלה אפשר להזמין אנשי  מר יעקב מזרחי:

 מקצוע?

 כן. כן. אפשר.  גב' אריאלה קידר:

יפה. נקבל חוות דעת מקצועית. לא אנחנו, אנחנו לא בעלי מקצוע. זה עדיף  מר יעקב מזרחי:

 בשביל כולנו. 

 רגע.  ששון: מר מוטי

 רגע. זה הילדים של כולנו.  מר יעקב מזרחי:

יש פה כתבה שאריאלה כתבה בעיריית תל אביב על רצף חינוכי. כתבה שהיא  ד"ר קרן גונן:

 כתבה. 

 רצף חינוכי זה גם שנתיים.  גב' אריאלה קידר:

 )מדברים יחד( 

 חברים. יעקב.  מר מוטי ששון:

ודק. אני אומר יכול להיות ששי קינן צודק בהצעה שלו יכול להיות ששי צ מר יעקב מזרחי:

 לאני לא מבין בזה. לא מבין. 

 אבל יש לך את אריאלה.  מר שי קינן:

אם אתם זוכרים שעיריית חולון יצאה בהכרזה על יועצת חינוכית היה של  גב' נעה צ'פליצקי:

 שנתיים. אני זוכרת שזה היה שנתיים. 

 מאמר.  היא כתבה על זה ד"ר קרן גונן:

אין  3אני לא ראיתי את המאמר, לא מכירה, אבל אני זוכרת ... שלגילאי  גב' נעה צ'פליצקי:

אמרו  3מספיק כלים אין באותו מקום מגורים מספיק גנים, ואז את הגילאי 

דיברו על שנתיים. זה אפילו כתוב  4-5, נטפל בגילאי 3לא נטפל בגילאי 

 באיזשהו מקום. 
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 חלבי בבקשה.  נכון. מר מוטי ששון:

אני אישית מאמין במנהלת מנהל החינוך אריאלה קידר. היא מקצוענית  מר מאיר חלבי:

ואמינה ואני מאמין ביכולת שלה. אני נותן דוגמה אישית ממני. אני לא מבין 

. וכל הפסיכולוגים אמרו 44גדול בנושא הזה אבל לי יש בנות תאומות, בנות 

שלי התאומה, יש לה גם תאומים. בן ובת.  כבר בגיל צעיר, ועל אחת הבנות

כל הפסיכולוגים ממליצים להפריד ביניהם שלכל אחד יהיה את האישיות 

שלו וגם את האישיות שלה. וגם הם אפילו לא הולכים על הלבוש של תאומים 

אותו הדבר. אז אני חושב שהפסיכולוגים יותר קובעים מאשר כל חברי 

 המועצה פה. 

משפט אחד קטן אתם כולם אומרים שאתם לא אנשי מקצוע אבל כל אחד  גב' נעה צ'פליצקי:

מכם הוא הורה. כל אחד הוא הורה אז גם יש את האינטרוויציה של ההורים. 

אל תזלזלו בעצמכם. אני אומרת שכל אחד הוא גם הורה. לא צריך להיות 

 בעל מקצוע. 

 טוב שי.  מר מוטי ששון:

את טענתה המלומדת משום מה, של הגברת אריאלה אני הייתי יכול לקבל  מר שי קינן:

קידר ובתנאי שלא היינו בתקופה מיוחדת. התקופה הזו שבה גנים גם ככה 

לא עבדו ברצף, הילדים היו הרבה ימים בבית, גנים היו סגורים. הילדים 

במצב רגשי איום ונורא לא צריך להוסיף להם טלטלה על טלטלה. ולכן 

קופה הזו אנחנו נשמור על הרצף החינוכי ולא ההצעה שלי לסדר אומרת שבת

 נפרק את גני הילדים. 

 רק על השנה כאילו? על הזמן הקרוב? גב' נעה צ'פליצקי:

 חברים שמעתם.  מר מוטי ששון:

השאלה אם אפשר אני אשאל שאלה מקצועית. אריאלה אני אשמח לשאול  גב' אלינור מטלון:

קיץ הקרוב, האם זה משהו שאלה. במידה וההצעה עכשיו תאושר רק על ה

 שהגנים יוכלו לעמוד בהם? בר השמה?

 מבחינת תכניות זה משבש את העירייה. מר יעקב מזרחי:

 זה לא ריאלי. אפילו פרוצדורלית זה לא ריאלי. הרישום כבר התבצע.  גב' אריאלה קידר:

 הרישום לא השיבוץ.  מר שי קינן:

 את זה על כל הגנים.  רגע. אין לנו יכולת להחיל גב' אריאלה קידר:

 יש לך.  מר שי קינן:

 יש לך עד ספטמבר.  מר יעקב מזרחי:

 זה לא אפשרי אני מצטערת.  גב' אריאלה קידר:
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 אריאלה הרישום לא השיבוץ.  מר שי קינן:

 חברים יש לנו מנהל חינוך מקצועי באמת, שעושה את העבודה שלו על הצד מר מוטי ששון:

גני ילדים. ואני חושב שעושים את הדברים  300 -הטוב ביותר. יש לנו קרוב ל

האלו ביחד עם הפיקוח, עם משרד החינוך. זה לא דבר שמישהו פה מחליט 

על דעת עצמו איך לעשות ומה לעשות. הנושאים הם כאלו שמחייבים 

התייעצות ואכן, היה, הייתה התייעצות עם המפקחת על המחוז והייתה 

עצות עם המפקחת שעובדת בחולון מטעם משרד החינוך. אלו, זו התיי

החלטה כמו שאמר ניסן החלטה מקצועית ואין לאף אחד מאיתנו את 

היכולות להיכנס כי אין לנו את הרקע למעט נועה שהיא הייתה מנהלת בית 

 ספר וגם מורה. אז לאור זאת אני רוצה להעמיד, לעשות הצבעה

 כן.  מר שי קינן:

 טוב. תעשה הצבעה.  ששון: מר מוטי

 תעשה אתה הצבעה אתה מנהל את הישיבה.  מר שי קינן:

 מה ההצעה.  מר מוטי ששון:

אוקיי שוב אני אומר שהייתי יכול לקבל את הטענות של אריאלה בשנה  מר שי קינן:

רגילה בשנה שהיא שנת קורונה, לא צריך להוסיף לילדים טלטלה על טלטלה 

 עד כיתה א'.  3,4,5הרצף החינוכי בגנים, ולכן הצעתי לשמור על 

סליחה. מאחר ושמעתם, גם את שאלת אלינור אם זה ישים או לא ישים,  מר מוטי ששון:

 אמרה לך ראש מנהל החינוך שהדבר הזה לא ישים ולא ניתן לעשות אותו. 

 אני אשאל שאלת הבהרה.  גב' אלינור מטלון:

 מבר. שנתיים וחצי. יש להם עד ספט מר שי קינן:

 אני אשאל שאלת הבהרה. רגע מוטי יש לי שאלת הבהרה ברשותך.  גב' אלינור מטלון:

 כן.  מר מוטי ששון:

האם, נכון שאלתי שאלה בגדול אבל האם נגיד יש מספר גנים אולי, שכן יש  גב' אלינור מטלון:

, בטוח יש לכם מיפוי. נקודתי או 10, 6, 5איתם בעיות או בעייתיות כלשהי, 

 נקודתי שאפשר.  משהו

אין נקודתי. הם לא אמרו אפילו לוועד הורים איזה גנים אלו. במקומות  מר שי קינן:

 בעייתיים הם מטפלים בצורה אחרת. 

 אז אני שואלת האם יש היתכנות לעשות את זה במרבית, בחלק מהגנים.  גב' אלינור מטלון:

 יש היתכנות.  ד"ר קרן גונן:

 ברור שיש.  לא נעשה שיבוץ מר שי קינן:
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היא אמרה על העמדה הפדגוגית של ראש מנהל. היא אמרה ... דרגה  מר מוטי ששון:

הפדגוגית המקצועית שנעשתה ביחד עם אנשי החינוך במשרד החינוך ופה 

 אתם רוצים לקבל החלטה אז בסדר. אתם רוצים לקבל החלטה. 

 לא רק זה. מוטי. לא רק זה.  מר שי קינן:

 רוצים לקבל החלטה אבל זה לא ישים. אתם  מר מוטי ששון:

מוטי, מוטי די. ההצעה שלי היא כל כך ישימה. היא כל כך ישימה שאם אתה  מר שי קינן:

 מעלה את כל ... אז מה זה לא ישים?

 תשמע, אתה רוצה להעמיד את זה להצבעה? מר מוטי ששון:

 בוודאי.  מר שי קינן:

. מי נגד לאור מה ששמעתם מראש 9ינן? בבקשה מי בעד ההצעה של שי ק מר מוטי ששון:

וכמה  9מנהל החינוך, מה עוד שהיא אמרה שזה גם לא ישים. מי נגד ההצעה? 

 אתם הייתם? 

 מי בעד ההצעה? מר יעקב מזרחי:

 . 9מול  9נגד. רגע ספרתי  9בעד  9 מר מוטי ששון:

 יעקב לא הצביע.  גב' נעה צ'פליצקי:

הצביע. יעקב וניסן לא הצביעו. מה אתך? יעקב וניסן נמנעו. סליחה  יעקב לא מר מוטי ששון:

 ההצעה נפלה.  9יעקב וניסן נמנעו לא הצביעו לא ביד לא נגד. 

 רגע למה אתה אומר את זה? יעקב לא אומר את זה. יעקב אתה בעד או נגד? מר שי קינן:

 רגע שניה. אני רוצה להימנע אמרתי.  מר יעקב מזרחי:

 ההצעה ירדה מסדר היום.  9מול  9אמרת כן? יופי.  ן:מר מוטי ששו

 למה ירדה דווקא? גב' אלינור מטלון:

 צריך רוב.  מר יעקב מזרחי:

 

של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא ביטול קנסות של חניה בתוך  -הצעה לסדר  .2

 מעטפה.

התמרור הזה אני הבנתי שההצעה הזו שהבאתי זו הצעה שהיא בעצם תקנה.  מר יעקב מזרחי:

 הוא תקנה. אנחנו לא יכולים לבטל תמרורים בעיר חולון. 

 אתה לא יכול, אתה לא מעל החוק.  מר זוהר נוימרק: 

ברור אוקיי. אבל אני חשבתי משהו אחר. אולי הרי מה שקורה, הרבה  מר יעקב מזרחי:

רחובות של בתים פרטיים. למי שיש חניה פנימית אבל אם אתה סוגר את 
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ו או אפילו בעלה סוגר את אשתו הוא מקבל דו"ח . בואו ניתן החניה של

לפחות הוראה לפקחים שבערבים, אם זה אוטו של המשפחה שהוא לא ייתן 

 לו דו"ח . אתה חוסך מאות מקומות חניה. 

 הוא רואה זה מזרחי וזה מזרחי מה הבעיה? מר יעקב מזרחי:

 ר בדקתי אותו. יעקב תקשיב. מאחר וזה נושא שאני בעב מר מוטי ששון:

 אוקיי.  מר יעקב מזרחי:

ויסביר לך גם ניסן. יש חקיקה ראשית שזו הכנסת. ויש חקיקת משנה שזה  מר מוטי ששון:

 חוק עזר חוק עזר לא גובר על חקיקה ראשית. 

 אני יודע. עובדים על זה בכנסת עכשיו. אני יודע.  מר יעקב מזרחי:

זה היגיון. למה לא היה בזה היגיון? כי אמרתי, לכן אני חשבתי שלא היה ב מר מוטי ששון:

מאחר וטיפלתי בתלונות של תושבים ישבתי עם היועץ המשפטי, היה ליפא 

קמינר. זכרונו לברכה. הוא נפטר, כן. ואז אמרתי מה קורה? נוצר מצב שהוא 

אבסורדי. הוא חונה, בכניסה לחניה שלו. ואז אומרים לו אתה לא יכול 

ך לחפש חניה ברחוב ותופס חניה למישהו אחר. אז אמרו לחנות. ואז הוא הול

לי 'זה החוק'. אם אתה רוצה לשנות את החוק לך לכנסת, תעביר את זה 

 בחקיקה ראשית. 

 אתה יכול ... לפיקוח העירוני בלילות.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב אתה ביקשת לבטל קנסות?  מר מוטי ששון:

 אוקיי אמרתי.  מר יעקב מזרחי:

 אתה מוריד את זה מסדר היום? אתה לא יכול לבטל קנסות.  ששון: מר מוטי

 אין לי מה לעשות עם זה. מה זאת אומרת זו תקנה.  מר יעקב מזרחי:

 אוקיי. אוקיי ירד מסדר היום. אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 יש לי שאלה מוטי.  גב' אלינור מטלון:

 היא שואלת שאלה. תן לה לשאול נו. יש לה שאלה  מר יעקב מזרחי:

יש לי שאלה, אני מבינה שיש תקנות ושאי אפשר לבטל קנסות. אבל אני  גב' אלינור מטלון:

שואלת האם אפשר אולי באמת לעשות איזשהו חוק עזר אחר. שבאמת 

 באיזורים ספציפיים בשכונות שקשות כמו אגרובנק, שיש שם מצוקה.

 לה.לא, את לא יכו מר מוטי ששון:

 לא אי אפשר. הלוואי והיה אפשר.  מר ניסן זכריה:

 ניסן יסביר לך.  מר מוטי ששון:

 זה לא הגיוני אבל יש כל כך הרבה מכוניות. גב' אלינור מטלון:
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 אבל אין. יש חוק מעלינו אי אפשר.  מר זוהר נוימרק:

 סליחה רגע. מר מוטי ששון:

תמרורי, סימון מעטפת על הכביש היא סליחה רגע, מוטי ברשותך רגע.  עו"ד יונת דיין:

 תמרור. 

 אי אפשר לעשות חברים  מר מוטי ששון:

סימון המעטפת על הכביש היא תמרור, בדיוק כמו תמרור על עמוד, ותמרור  עו"ד יונת דיין:

כזה נקבע ברמת ארצית וברגע שמסומן תמרור, לפי כל הכללים הארציים 

חת. אין אפשרות להגיד אני כן ועדת תמרור וכן הלאה, האכיפה שלו היא א

אוכף או לא אוכף. בדרך כלל דרך אגב יעקב, מה שקורה, בכל היום יום שלנו 

בטח בשעות הלילה שכמות הפיקוח שלנו קטנה יותר, הם מסתובבים 

במקומות עיקריים ומובילים אלא אם כן מגיעה תלונה וכשמגיעה תלונה 

 יזומה הם חייבים לגשת אליה לבדוק. 

 אוקיי תודה רבה. אני עובר להצעה לסדר של קייקוב, בבקשה.  ששון: מר מוטי

 

של חבר המועצה קייקוב ראובן בנושא השוואת הקצבות ותקצוב  –הצעה לסדר  .3

 לכלל בתי ספר בעיר לרבות מוכרים שאינם רשמיים.

קודם כל מפה אני אשלח רפואה שלמה לכל החברים שחולים. רפואה שלמה  רו"ח יעקב קייקוב:

 ל החולים לכל מי שלא יכול להשתתף פה. לכ

 וחבל שלא הגיבו על המייל ששלחו.  עו"ד יונת דיין:

 למה הגבנו בסדר.  מר יעקב מזרחי:

סליחה, לא, לא, רגע, התקשר אליי שחר ואמר לי יוסי אני מוותר. ביום  מר יוסי זיידה:

ר לי חמישי, שחר התקשר אליי ביום חמישי אחרי הצהריים ודיבר איתי ואמ

 יוסי אני יורד מהדבר. 

 לא. כי אמרו לו שראש העיר לא אישר את זה.  עו"ד יונת דיין:

 לא, לא יודע. מי אמר לו? אני אמרתי? מי מדבר בשם ראש העיר? מר יוסי זיידה:

 לא יודעת, אמרו שלא אשרו את זה גם כנראה גם בוועדה הקודמת.  עו"ד יונת דיין:

 אמר. זה נכון שעדיין לא אושרו תקנות שמאפשרות את זה.  אף אחד לא מר יוסי זיידה:

 להודעת תקשורת. -התיקון לא פורסם ועדיין אין לנו למה להתייחס חוץ מ גב' אלינור מטלון:

אבל שחר בעצמו התקשר אליי, הוא דיבר איתי התכתב איתי ואמר לי אני  מר יוסי זיידה:

 יורד מהדבר. 

 אוקיי בבקשה, קייקוב.  מר מוטי ששון:
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אני לא טוב בנאום ככה, אז אני אקרא מהכתוב. הנושא השוואת הקצבות  רו"ח יעקב קייקוב:

ותקשוב לכלל בתי הספר בעיר לרבות מוכרים שאינם רשמיים. לאחרונה 

קיבלתי את מכתבה של עורכת הדין ליאת אייל בוא היא מעלה כי מימון מתן 

ר, מוכר שאינו רשמי, הופסקו לפני שירותי תחזוקה לבית ספר מוכש

שבועיים באמצע שנת לימודים על ידי עיריית חולון, כי הנ"ל נוגד אץ סעיף 

.א לחוק החינוך הממלכתי התש"ג. בכך הנני מתכוון להעלות הצעה לסדר 11

הרקע לפני שנים רבות, אולי עשרות שנים שבתי הספר  : היום כלהלן

מוכרים שאינם רשמיים, מקבלים החרדיים המוגדרים במעמד המשפטי, 

מעירייה הקצבה עבור תשלומי חשמל ומים כמו בכל הרשויות. אציין כי יש 

עיריות שמשלמות ישירות תשלומי חשמל ומים, ויש כאלו שמתקצבות את 

, היות ועל פי החוק 25%-בתי הספר עצמם. לאחרונה הקצבה זו קוצצה ב

אם בית ספר מוכשר,  75%הרשויות המקומיות מחויבות בתשלום רק של 

באופן יחסי מעלות תלמידי בית ספר רשמיים. עקב כך נוצר פער בין חובו של 

בית הספר לבין ההקצבות. פער שמנהלות בית הספר לא מצליחים להתגבר 

 11עליו, וחלק מהם כבר נמצאים באזהרה לפני ניתוק חשמל ומים. סעיף 

סדרים ותנאים לתקציב  11לחוק חינוך ממלכתי קובע, קבע השר לפי סעיף 

שעות הלימוד של מוסדות לימוד מוכרים לא רשמיים, בשיעור יחסי 

להשתתפות המדינה בתקציבים של מוסדות לא רשמיים דומים, תשתתף 

רשת החינוך המקומית בתקציבי מוסדות חינוך מוכרים לא רשמיים 

הפועלים בתחומה, בשיעור יחסי להשתתפותה בתקציביהם של מוסדות 

ך רשמיים דומים הפועלים בתחומה. חוזר המנהל הכללי, משרד הפנים חינו

תחת כותרת "השתתפות הרשות המקומיות בתקצוב מוסדות  4/2008

.א 11נכתב כדלהלן: "על פי סעיף  3החינוך המוכר שאינו רשמי", בסעיף 

לחוק החינוך הממלכתי, רשויות החינוך המקומיות של הרשויות המקומיות 

השתתף בתקציבי מוסדות החינוך מוכרים שאינם רשמיים ישתתף עליהם ל

מהשתתפותן בתקציבי מוסדות החינוך  75%הפועלים בתחומן בשיעור של 

הרשמיים הדומים הפועלים בתחומם." אני מביא את הרקע המשפטי ואחר 

.א לחוק אינו גורע 11כתוב, "סעיף  10כך אני אביא הצעה. בהמשך סעיף 

ית להשתתף בתקציבי מוסדות חינוך שאינם מסמכותה של הרשות המקומ

 רשמיים הפועלים בתחומן".

 אבל הוא אישר את זה קייקוב.  מר יעקב מזרחי:

 בסכומים העולים על שיעור אותו היא חייבת להעביר על פי החוק.  רו"ח יעקב קייקוב:

 אבל הוא אישר. בתשובה הוא אישר את זה מוטי.  מר יעקב מזרחי:

 על מה. אתם רוצים לדעת על מה הוא אישר? רו"ח יעקב קייקוב:

 הלאה. הלאה.  מר מוטי ששון:
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בתוך מכתבה של עורכת הדין אנו למדים כי עיריית חולון הפסיקה את  רו"ח יעקב קייקוב:

תקצוב תחזוקת בתי הספר המוכשר כליל. כביכול היום בתי הספר משלמים 

השומר, של  חשמל, מים, יש להם עוד תחזוקה שוטפת של הפקידה, של

אבטחה, של התחזוקה. את זה אמורה הרשות המקומית לתקצב. בכל אופן 

. לאחרונה, 75%החוק מחייב אותה לכל הפחות לתקצב את זה בשיעור של 

לא שילמו. אני  75%התקצוב הזה הופסק כליל. גם את זה לא משלמים. גם 

. מתוך לא יודע. אני לא יודע. זה מה שכתוב מתוך מכתבה של עורכת הדין

הפניה שקיבלתי. כמו כן, בנוסף מעיון בהצעת תקציב שטרם אושרה, הנה, 

 5,200רחמים פה ואמנון פה, עיריית חולון משקיעה בכל בית ספר בכל תלמיד 

ש"ח מעבר לתקציב של משרד החינוך. אני טועה או לא טועה? אני צודק, 

 הנה ראש העיר מאשר. 

 ה טועה בנתיבים שאתה הולך אליהם. לא. לא. אני אומר שאת מר מוטי ששון:

 אני טועה? טוב. לא יודע. בכל אופן לפי הצעת התקציב.  רו"ח יעקב קייקוב:

האמת היא ביקשתי בזמנו אמר לי אתם מקופחים אני אסדר לכם, עד היום  מר חיים סבלרו:

 לא סידר את זה. ביקשתי. 

 רגע אחד.  רו"ח יעקב קייקוב:

 ים אני לא מבין. מה אתם רוצ מר ניסים זאב:

 להיות שווי זכויות כמו שילד.  מר חיים סבלרו:

 אתם כל הזמן מדברים ביניכם ולא יודע על מה. מה התקציב מה אתה רוצה? מר ניסים זאב:

 שניה אני אסביר לך.  רו"ח יעקב קייקוב:

 להיות שווי זכויות.  מר חיים סברלו:

יד לי אם אתה מקבל אותה או לא מקבל קייקוב בוא נקבל את התשובה, תג מר מוטי ששון:

 אותה. 

בסדר רגע. היום כל תלמיד במערכת החינוך של העיר חולון מקבל מעבר  רו"ח יעקב קייקוב:

לתקצוב שמקבל מטעם משרד החינוך, העירייה משקיעה ממקורותיה 

ש"ח פר תלמיד. יפה מאוד. ישר כח באמת מוערך ואילו בילד  5,200העצמיים 

פר שאינו ממלכתי. עיריית חולון לא מתקצבת כלל. עכשיו הלומד בבתי ס

רגע. רגע. את מה שאני אומר זה מבוסס, זה מבוסס על מענה שהתקבל 

לשאלתי במסגרת ועדת החינוך העירוני שהתקיימה לפני חודש. זה מענה 

 שקיבלתי. 

 מה, אפס תקצוב? מר יעקב מזרחי:

 י.אפס תקצוב. זה מענה שקיבלת רו"ח יעקב קייקוב:
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 ממי קיבלת מגורם רשמי? מר שי קינן:

 מוועדת חינוך.  רו"ח יעקב קייקוב:

עצם זה שהעירייה, תיקח את בתי הספר החרדיים ... של הרשת. עצם זה  גב' נעה צ'פליצקי:

 שהעירייה מתקנת, מתחזקת זו כבר השקעה. 

 כמו כן אציין, כי ילדים הם ילדים.  רו"ח יעקב קייקוב:

 אנחנו לא מקבלים. אנחנו בוודאות לא מקבלים.  מר חיים סבלרו:

ילדים הם ילדים במיוחד בעיר הילדים ועלינו כנציגי ציבור חלה החובה  רו"ח יעקב קייקוב:

לפעול לשוויון ולאי ההפליה של ילדים בתוך מגזרים שונים על רקע גזע, דת, 

א מין ונטיות אחרות. החינוך בגילאי היסודי הוא חשוב מעין כמותו והו

מהווה בסיס לכל תקופת חיי האדם הבוגרים ולא ניתן יהיה להשלים בשום 

צורה. קיימת חשיבות גבוהה לסביבה בהם מתקיימת הלמידה, תחזוקה 

נאותה של המבנים, ותקינותם הבטיחותית, סניטרית וממוזגת. לצד השקעה 

במבנים נדרשת גם השקעה ברמת התוכן. דוגמה: תגבורי למידה בתחומים 

ים הן בקריאה, הן בפיתוח מנהיגות, חשיבה כמותית, חדשנות, הנדרש

מחשוב, עידוד מצוינות ויוזמות חינוכיות רבות אותן מוביל מנהל החינוך 

בהצלחה רבה בקרב כלל מערכת החינוך. מבקש ממועצת העיר לתקן את 

העוול ככל וקיים, שוב אני לא אומר שקיים. אבל אם קיים ולטענת עורכת 

א אומר שקיים אני אומר כלל וקיים ולהשוות את תקצוב כלל הדין, אני ל

מוסדות החינוך בעיר כולה, לא משנה אם זה מוכשר לא מוכשר. טוב לא טוב. 

בסדר? גם של השומרונים, גם של הרפורמים גם של כולם. כולם. בלי הבדל 

טוב? בסדר? להשוות את תקצוב כלל מוסדות החינוך בעיר ובהם מוכשר, 

חינוך הממלכתיים הפועלים בעיר בכל התחומים, למוסדות ה

תחזוקה/תכנים. גם תכנים חברים וזאת על פי סמכותה של מועצת העיר. 

הצעת ההחלטה מועצת העיר דלהלן, מתקצבת את כלל בתי הספר בעיר 

היסודיים והעל יסודיים ובכללם המוכשר בזה לבתי הספר הממלכתיים 

בהם מתוקצבים בתי הספר בכל הפרמטרים ש 100%בעיר בשיעור של 

הממלכתיים בכלל, בפרט לרבות בנושא תחזוקה וקביעת תוכן. המשך של 

אותה החלטה שלא ניתן יהיה להעביר שום החלטה תקציבית ללא הודעת 

, ראש מנהל החינוך תעביר 3גזבר העירייה בדבר יכולת תקצוב החלטה זו. 

הזו. עוד משהו קטן דיווח רבעוני כתוב למועצת העיר בדבר יישום ההחלטה 

שאני רוצה לציין ולהוסיף, אני חושב שאם נבחרתי למועצת העיר ואני פה 

שנים. אז אני חושב שרק בשביל הרגע הזה, בשביל  7שנים,  6 -כבר כ

 ההחלטה הזו נבחרתי. 

 אוקיי, חבל שלא באת אליי קודם.  מר מוטי ששון:

 לא יודע אני רו"ח יעקב קייקוב:
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 תי משאיר אותך בים המלח. מבלי להיכנס לטענות שלך שיבדקו אותן. היי מר מוטי ששון:

 לא לטענות שלי, לטענות של אותה עורכת הדין.  רו"ח יעקב קייקוב:

בעוד כל ילדי העיר חולון חשובים לי כראש עיר, אני תומך במתן השתתפות  מר מוטי ששון:

 גם לבתי ספר מוכרים שאינם רשמיים כחוק. זהו.  100%של 

 אז רגע מוטי יש לי שאלה. עד היום נתת?  חיים סבלרו: מר

 כן.  מר מוטי ששון:

 לא.  מר חיים סברלו:

 תבדוק.  : מוטי

 בדקתי.  מר חיים סבלרו:

 הגזבר יבדוק את זה וייתן לך תשובה.  מר מוטי ששון:

 אני אומר לך שבדקתי.  מר חיים סבלרו:

 הגזבר יבדוק את זה.  מר מוטי ששון:

 לא קיבלנו אמרתי לך.  סבלרו:מר חיים 

 אבל התשובה שהוא קיבל היא תשובה רשמית של העירייה מוועדת חינוך.  מר שי קינן:

לא. לא נכון. לא. הוא מוציא מהקשרו את הדברים. אתה לא קיבלת את  מר יוסי זיידה:

 התשובה זו מאריאלה. 

ה במקומה, מונח אבל יש עובדות אני לא יודעת מי זו עורכת הדין הזו, כבוד גב' נעה צ'פליצקי:

בנים. בני מנחם בנות. הייתי בבית יוסף.  -בשטח. אני הייתי בבני מנחם א'

הייתי איפה שאתה רוצה, וברגע שהייתה בעיה ביום שישי, אני זוכרת בבית 

 דוד בנות ביסודי, הייתה בעיה עם ההצפות. 

 שיש בכל בית ספר? יש תגבורי תוכן? יש תגבור מצוינות מה רו"ח יעקב קייקוב:

 לא מדובר על תשתיות נו.  מר מוטי ששון:

 אני מבקש להצביע בבקשה על ההחלטה הזו.  רו"ח יעקב קייקוב:

תקבלו כולם ילדיי, כל עוד אני יכול. כל מה שיקבלו  100%אני חוזר ואומר  מר מוטי ששון:

 17אין. בעד. מי נמנע? נמנעים  17אלו יקבלו גם אלו. אוקיי מי בעד? אוקיי 

 . אושרבעד, 

 תודה רבה אני מודה מקרב הלב לכל החברים פה.  רו"ח יעקב קייקוב:

 כן בבלי בבקשה.  מר מוטי ששון:

 בבלי ההצעה של בבלי.  מר יוסי זיידה:

 



 544פרוטוקול מס'  06.02.2022ראשון  , יום50חולון שמן המניין מס'  18-מועצת העיר ה

 

23 
 

 בית ספר ברח' האצל. –של חבר המועצה יעקב בבלי בנושא  -הצעה לסדר  . 4

משקפיים אני אסייע בידו. לפני כחודשיים וחצי הועברה פה  כן. בבלי אין לו רו"ח יעקב קייקוב:

החלטה במסגרת מועצת העיר של מתן בית הספר שנבנה ברחוב האצ"ל, של 

רשת החינוך של בני יוסף, ובו יעקב בבלי מבקש להעלות לסדר היום הצעת 

החלטה שבעצם אותו מבנה בית הספר יושכר לרשת החינוך בני יוסף 

עד להסדר הקצאה בהתאם לנוהל של משרד הפנים. לתקופה של שנתיים 

 תודה רבה. 

 בין השורות מוטי חוזרים לקואליציה. בין השורות שלו.  מר מאיר חלבי:

 תשמע אחרי ההצעה.  רו"ח יעקב קייקוב:

 איך בין השורות הבנת את זה אני לא יודעת.  גב' אלינור מטלון:

בית המשפט המחוזי בשבתו כבית משפט אני עונה להצעה. בהמשך להחלטת  מר מוטי ששון:

, מרכז מעיין החינוך 2071-09-21לעניינים מנהליים, בעתירה המנהלית 

התורני בארץ ישראל ואח' נ' עיריית חולון ואח', התקבלה החלטה לשימוש 

עירוני במבנה בית הספר החדש שנבנה ברחוב האצל בעיר. כנגד כך, הוגשה 

מרכז מעיין החינוך התורני  21731-01-22עתירה חדשה. עתירה מנהלית 

, הדיון במעמד 2022לינואר  18בארץ ישראל ואח' נ' עיריית חולון ואח'. ביום 

הצדדים בעתירה החדשה ניתנה החלטת בית המשפט המחוזי בשבתו כבית 

"רשמתי  משפט לעניינים מנהליים בהינתן פסק דין בעתירה. אומר השופט:

דנא ישמש גם דיון גופא. מבקש ב"כ כבוד בפני הסכמת הצדדים ולפיה דיון 

העותרים להגיש תגובה לתגובות המשיבים, יעקב זה מפריע, והנני מתיר לו 

. לאחר מכן יישלח 16:00, שעה 2022לינואר  23לעשות כך עד יום א' הקרוב, 

פסק דין בהתאם לנהלי העבודה בלשכתי לצדדים. ניתנה הודעה היום ט"ז 

, במעמד הנוכחים, על החתום אליהו בכר 2022לינואר  18שבט תשפ"ב, 

שופט, סגן נשיא". עכשיו תשובתי. בהתאם להחלטה זו, יש להמתין לפסק 

דינו של בית המשפט הנכבד שיעסוק באם ההחלטה להשתמש במבנה בית 

הספר החדש ברחוב האצל בעיר שימוש עירוני ממלכתי ניתנה בסמכות פסק 

לקבל כל החלטה אחרת. יש להמתין  הדין. בהתאם לכך אין כל סמכות כעת

 לפסק דינו של בית המשפט. 

מוטי אף על פי שאתה אומר שאין סמכות, אנחנו רוצים להצביע ומה שבית  מר חיים סבלרו:

 המשפט יחליט מקובל עלינו אוקיי? 

 מי בעד? מר יעקב מזרחי:

 פסק הדין?איפה  23.01 -רשום פה שהוא הגיע עד יום א' הקרוב ה גב' אלינור מטלון:

 רגע רינת תבהיר שניה. רגע כרגע שיהיה שקט.  מר מוטי ששון:

 רגע אלינור שאלה שאלה, אני רוצה לענות.  עו"ד יונת דיין:
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רגע שניה לפני שאת מדברת. בבית המשפט הראשון שהיה בדיון הראשון הוא  מר חיים סבלרו:

הייתה  אמר שיקימו ועדה והוועדה תדון בזה ואחר כך הקימו ועדה שלא

צריכה לקום אותה ועדה, הקימו מנהל החינוך מה שהיו בכלל נגדנו. וכל מיני 

דברים שזה לא היה בכלל אמור להיות ועדה, אף על פי שמוטי טוען שהוא 

 המועצה. 

 אני לא טענתי ככה.  מר מוטי ששון:

ש לא. אתה אמרת שאתה הסמכות לא המועצה הסמכות. אף על פי אני מבק מר חיים סבלרו:

שתהיה הצבעה ומה שבית המשפט יחליט מקובל עליי. לא צריך יותר מזה. 

 אם אתה בית משפט יגיד לא חוקי זה לא חוקי. 

 אני בדעה שאתה לא צודק.  מר יעקב מזרחי:

 אז בבקשה מר חיים סברלו:

שאלה שאלה.  לא. בהתחלה אני רוצה לענות אם לא אכפת לכם לאלינור היא עו"ד יונת דיין:

לינואר. והצדדים הסכימו שהדיון  18 -הדיון בבית המשפט התקיים ב

בבקשה לסעד ביניים יהיה בעצם דיון בעתירה עצמה. ביקש בא כח העותרים, 

זאת אומרת בא כח של רשת מעיין החינוך התורני, להגיב בכתב. אישר לו 

ר פסק דין בלי בינואר ולאחר מכן ייכתב ויימס 23 -השופט להגיב בכתב עד ה

שנצטרך להגיע שוב לבית המשפט פיזית. פסק הדין עדיין לא הגיע אנחנו 

עדיין ממתינים לו. בהתייחס למה שהסביר חיים, מה שאמר בית המשפט, 

פסק הדין של העתירה ראשונה אמר שתתקבל החלטה מסודרת. מתועד על 

 ידי העירייה. הוא לא אמר על ידי מועצת העיר. 

 עירייה זה, אני חושב שעירייה זה מועצת עיר. את חושבת אחרת זו זכותך.  ו:מר חיים סבלר

 לא היא. זה עכשיו אצל השופט.  מר מוטי ששון:

 אוקיי אבל אני מבקש עכשיו דבר אחר. זו זכותנו? מר חיים סבלרו:

 רגע חיים אבל תן לדבר.  מר מוטי ששון:

 עירייה ולמועצת העיר זו אני. מי שיושב על כסא היועץ המשפטי ל עו"ד יונת דיין:

 אוה, כפיים.  מר חיים סברלו:

 לא. לא זה לא יפה.  מר מוטי ששון:

 אז מה את רוצה. כל הכבוד לך. אני חבר מועצת עיר.  מר חיים סבלרו:

 רגע אבל תן לה לענות. היא עונה לאלינור ועונה לך.  מר מוטי ששון:

 מועצת עיר אז מה את רוצה?אני חבר מועצה. אני חבר  מר חיים סבלרו:

 אבל תן לה לענות. מר מוטי ששון:
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אני מכבדת אותך מאוד חיים כמו שאתה יודע, יחד עם זאת אני מנסה לסיים  עו"ד יונת דיין:

משפט אחד ברצף וזה קצת קשה כשכל הזמן קוטעים באמצע. גם אתה, אתה 

ש העירייה יודע. על פי פקודת העיריות. הסמכות השיורית עירייה משמע רא

אלא אם כן נאמר מפורשות על ידי מועצת העיר. אמר בית המשפט בפסק 

הדין הראשון עירייה, לא אמר מועצת העיר, לכן ראש העירייה כמצוות בית 

המשפט בחן ובדק את כל השיקולים שהוא רצה. סבר ראש העירייה שאין 

 בידיו את כל המקצועיות הראויה והקים צוות מקצועי לשם כך. 

 צוות שהתנגד לוועדה.  חיים סברלו: מר

ומשהו  20שמע את כל הדעות, בחן את כל מה שבחן והגיש המלצה כתובה של  עו"ד יונת דיין:

עמודים לראש העירייה. ההמלצה הזו עברה במשרד החינוך שוב על פי 

הוראת בית המשפט בפסק הדין הראשון. משרד החינוך סמך ידיו על 

 ההמלצה, 

 בוודאי משרד החינוך,  מר חיים סבלרו:

 שתי ידיו ואמר את זה גם לבית המשפט במהלך הדיון בעתירה השניה.  עו"ד יונת דיין:

אני לא יודע למה את מוסיפה ותעשי הצבעה וזהו. לא ביקשנו ממך אני לא  מר חיים סבלרו:

 ביקשתי ממך. 

חברי  27של חיים אתה סיפרת משהו אני משלימה את התשובה. זכותם  עו"ד יונת דיין:

 מועצה לשמוע תמונה מלאה. 

 את מספרת להם את כל התהליך.  מר חיים סברלו:

בסופו של יום אנחנו מצויים כרגע בשלב שממתינים לפסק דין שיאמר אם  עו"ד יונת דיין:

החלטת ראש העירייה כדין ובסמכות היא, או לא. החלטת ראש העירייה 

ל החלטה כרגע של המועצה, הייתה על שימוש עירוני במבנה עירוני. כ

שממתינים לפסק הדין היא למעשה החלטה חסרת סמכות. בדיוק כמו 

 שאמרנו את זה. 

 טוב. בבקשה מרדכי הצבעה.  מר חיים סבלרו:

חיים אתה רוצה עורך דין? יש לי עורך דין בשבילך. בית המשפט אמר  מר ניסים זאב:

 שהעירייה תחליט הוא לא אמר שראש העיר יחליט. 

 אבל הפסיקות אומרות ... ר מוטי ששון:מ

 פקודת העירייה אומרת את זה. אבל כמו שאמרנו ממתינים לשופט.  עו"ד יונת דיין:

 טוב את צודקת. מרדכי.  מר חיים סבלרו:

טוב חברים. זאב. לא צריך עורך דין. סברלו לא צריך עורך דין הוא מדבר  מר מוטי ששון:

זה. לכן, חברים. אמרה מה שאמרה  מכאב זה בסדר. אנחנו מבינים את
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היועצת המשפטית. אמרה היועצת המשפטית שאין סמכות, זה עומד ותלוי 

בבית המשפט. אנחנו צריכים לחכות להחלטה של בית המשפט וכולנו נכבד 

את בית המשפט. מאחר וסברלו עומד על זכותו לקיים הצבעה, בבקשה אנחנו 

בעד מי נגד לאור מה  11עד? מעמידים להצבעה. לאור מה ששמעתם מי ב

 . 10מול  11. 10שאמרתי? 

זה בכלל לא מסמכותנו. זה לא מסמכותנו. רגע מה המשמעות של ההצבעה  גב' נעה צ'פלינסקי:

 שלנו?

בעד  12אין לה משמעות. אין לה משמעות לחלוטין. אין משמעות להחלטה.  מר מוטי ששון:

. ההצעה עברה למרות נגד 9מי נגד לאור מה שאמרה יועצת המשפטית? 

שהיא לא חוקית. לא בסמכות ואנחנו נחכה להחלטה של בית המשפט. אוקיי 

 שעילתה של יעקב מזרחי בנושא שדרות המגדלים. בבקשה יעקב. 

 

 של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא שדרות המגדלים. -שאילתא  .5

אליי דיירים באיזור ושאלו אותי מוטי, לגבי המגדלים וראיתי  כלום. פנו מר יעקב מזרחי:

 שהתחילו כבר לשפץ שם. לעבוד על השדרה. יש פחות או יותר תאריך יעד?

בבקשה. פרויקט מגדלים בשדרה אכן מתפשט יותר זמן וצפוי להסתיים בעוד  מר מוטי ששון:

שטח מספר חודשים. ההתמשכות נובעת מכך שתוך כדי העבודות התגלו ב

קוב של פסולת בנייה  200,000בעיות שדרשו עבודה נוספת כמו פינוי 

קוב של פסולת בניה שנקברה באזור השידרה על ידי היזמים  20,00שנקברה, 

של הבניינים. בנוסף בתחילת הפרויקט פרצה הקורונה שהביאה לצמצום 

בכח האדם, עקב הסגרים הבידודים. כמו כן, מבצע שומר חומות הוביל 

רים ולמניעת כניסתם של עובדים. כל אלו, ומורכבויות נוספות שהתגלו לסג

תוך כדי עבודה, יצרו עיכובים של מספר חודשים. אנחנו כמו שאמרתי לך 

 בחודשים הקרובים מי שעובר שם רואה את זה. 

 מוטי קנסת את היזמים? גב' שני מסילתי:

 פטית מולם. יש הליך משפטי. אנחנו בתהליכים מולם. יש לנו יועצת מש מר יוסי זיידה:

 מי אלו היזמים? גב' שני מסילתי:

 מהאחרונים שם.  6-7איזה  מר יוסי זיידה:

 כל אחד אומר זה לא אני, זה הוא.  מר מוטי ששון:

 לא. זה ברור.  גב' שני מסילתי:

 אז זהו, בבקשה. אני עובר לשאילתא הבאה. קרן. מר מוטי ששון:

 לשאילתא לאחר מכן כי גן אסיף דיברנו בהקשר של שי. מוטי נעבור  ד"ר קרן גונן:
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 נכון אבל אני רק אענה לך, גן אסיף לא נזכר.  מר מוטי ששון:

 לא. התכוונתי לרצף החינוכי.  ד"ר קרן גונן:

 קולנוע רינה.  מר יעקב מזרחי:

 אוקיי שאילתא בנושא לקולנוע רינה.  מר מוטי ששון:

 

 קולנוע רינה. –נן בנושא של חברת המועצה קרן גו –שאילתא  .6

אבקש לקבל מידע לגבי מצבו הנוכחי של קולנוע רינה. מה התכנית לגביו ואם  ד"ר קרן גונן:

 קיימת כזו תכנית. 

, וכן תכנית המתאר 619קולנוע רינה מוגדר כחלק ממוקד עירוני בתכנית  מר מוטי ששון:

במתאר.  . במקום תקודם תכנית מפורטת בהתאם לעקרונות התכנון2040ח'

בימים אלו היזם נתנאל גרופ החל תהליך תיאום תכנון כדי לקדם תכנית 

מפורטת בשל חשיבותה העירונית של קולנוע רינה. נדרשה הכנת תיק תיעוד 

 מתחמי מקדים כבסיס לתכנון. זאת אומרת. 

 תגיד זה היה משהו פרטי נכון? ד"ר קרן גונן:

 זה עדיין.  מר מוטי ששון:

 לא. מצאו את הבעלים? כי בעבר הייתה בעיה למצוא את הבעלים.  ד"ר קרן גונן:

 לא. היו כל הזמן בעלים. אני אישית, אני נפגשתי.  מר מוטי ששון:

 אבל רגע אני רוצה לשמוע.  ד"ר קרן גונן:

 אני נפגשתי, אחד הבעלים זה נכון מר מוטי ששון:

 תנו למוטי לדבר רגע.  ד"ר קרן גונן:

אחד הבעלים זה נכון. רק שתדעי שזה עבר מאחד לאחד היו יזמים דקה.  מר מוטי ששון:

 שנפגשתי איתם והבהרנו להם מה צריך לעשות. 

 זה נראה זוועה שם מוטי חבל על הזמן. זה נראה את האמת.  ד"ר קרן גונן:

אבל זה נכס פרטי את לא יכולה להגיד לו מה לעשות בתוך הנכס הזה. אבל  מר מוטי ששון:

ן היינו עם יזמים. עכשיו יש יזם. עכשיו יש יזם ואני מקווה אנחנו כל הזמ

שעכשיו הוא יצא לדרך. טוב. שאילתא הבאה. שחר רז לא נמצא. אתם רוצים 

 לשאול?

 נכון.  גב' אלינור מטלון:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:
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 בעיר. המיוחד החינוך לתלמידי מענה -של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .7

אז בעצם בעקבות העיכובים בבניית בית הספר לחינוך המיוחד, בעצם שזה  ור מטלון:גב' אלינ

שרפים, מהו הפתרון החלופי המתוכנן בעצם לתלמידים הקיימים וגם 

לעולים לחטיבה? כמו שאתם יודעים המצוקה היא מאוד מאוד קשה יש 

רשימות, באמת בית הספר בתפוסה מלאה ואנחנו כבר בפברואר ועוד שניה 

תיחת שנה בעוד חצי שנה ובית ספר לא ייבנה בחצי שנה. כמו שכולנו פ

 יודעים. 

לצערנו עקב התנגדויות שהוגשו על ידי תושבים הגרים בסמיכות למקום  מר מוטי ששון:

המיועד, אנחנו ממתינים לצערי להחלטת הוועדה המחוזית. דיון אחרון 

 בנושא התקיים ביום א' האחרון. 

 כלומר לפני שבוע.  גב' אלינור מטלון:

השתתפתי בדיון והבעתי את חשיבות .... אני אישית השתתפתי. אנו  מר מוטי ששון:

ממתינים להחלטת הוועדה. המנכ"ל וראש מנהל החינוך הונחו על ידי למצוא 

 פתרון בהקדם ומחפשים פתרון לבית הספר. 

ות הבהרה. אחד אם אוקיי אני אשמח לשאלת הבהרה ברשותך. לשתי שאל גב' אלינור מטלון:

זה היה ביום ראשון האחרון שהייתם בדיון, מה הוחלט בעצם בדיון? יכול 

 להיות שהחלטת הוועדה הייתה חלק מהדיון?

 לא. הם שמעו אותנו.  מר מוטי ששון:

 שמעו ומתכנסים בנפרד. צפי פחות או יותר? גב' אלינור מטלון:

 בגלל שאני חבר הוועדה המחוזית.  מר מוטי ששון:

 נכון.  גב' אלינור מטלון:

 אני מנוע מלהשתתף.  מר מוטי ששון:

 אוקיי אז רק הבעת את דעתך בעצם.  גב' אלינור מטלון:

 הבעתי את דעתי בצורה הכי ברורה והכי נחרצת. ואני מקווה שדעתי תשמע.  מר מוטי ששון:

מדובר באמת, אנחנו בחודש פברואר  ואני אשמח לעוד שאלת הבהרה כי גב' אלינור מטלון:

 ובעוד ששה חודשים באמת תתחיל שנה חדשה. 

 אמרתי לך הנחיתי.  מר מוטי ששון:

רגע. אני מבינה את זה אבל השאלה היא האם באמת המנכ"ל והמנהל, ראש  גב' אלינור מטלון:

מנהל החינוך יוכלו באמת למצוא פתרון בחצי השנה הקרובה על מנת ששנת 

 תיפתח כסדרה.  הלימודים

אבל זה מה שהם עושים. הם פועלים למציאת פתרון. אני אישית ביקרתי  מר מוטי ששון:

 בתקופה האחרונה פעמיים בבית הספר. 
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 אוקיי.  גב' אלינור מטלון:

 ואני מטפל בזה גם באופן אישי.  מר מוטי ששון:

 אז מעולה. אוקיי.  גב' אלינור מטלון:

 לינור עכשיו תורך. אה, בבקשה א מר מוטי ששון:

 ממשיכה. אני ממשיכה כמה דקות עכשיו אני אדבר אל תדאג. גב' אלינור מטלון:

 

 בשגרה. וגננות סייעות חילופי מדיניות -של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .8

מהי מדיניות העירייה בעניין חילופי סייעות או גננות בעת שגרה ... בתקופת  גב' אלינור מטלון:

 ונה?קור

 שאלת עכשיו אני עונה.  מר מוטי ששון:

 כן.  גב' אלינור מטלון:

הגננות הן עובדות של משרד החינוך ומוצמדות לכל גן על פי הוראות. הן אינן  מר מוטי ששון:

יכולות להתנייד לגנים אחרים. הן עובדות משרד החינוך. לכל גננת יש פיקוח 

, אנו מניידים את הסייעות על סמל המוסד בו היא מועסקת. לגבי סייעות

המתגברות וכשניתן גם את סייעות האם. אין סייעות במילוי מקום בתקן. 

 סייעות למילוי מקום.  70-יש מאגר של כ

אוקי שאלת הבהרה ברשותך. האם יש תכנית של איזה, מתי סייעות  גב' אלינור מטלון:

 מחליפות? מתי משתמשים בסייעת מחליפה?

 א מודיעה, תראי ... בלילה. אם הי מר מוטי ששון:

 בלילה מודיעות.  22:00 -יש כאלו שב מר יוסי זיידה:

יש גם בלילה יש גם בבוקר ובדיוק מה המדיניות של זה? כלומר עד מתי  גב' אלינור מטלון:

בבוקר אין  07:00-08:00אפשר להודיע, אי אפשר להודיע להורים בשעה 

 בשגרה ובקורונה וזה נורא.  סייעת הגן לא נפתח היום. זה משהו שקורה

 זה קורה בכל הארץ.  דובר:

 זה קורה בכל הארץ.  מר מוטי ששון:

בסדר? ללגיטימי? -אז מה זה הופך את זה ל אז מה אם זה קורה בכל הארץ? גב' אלינור מטלון:

 זה לא לגיטימי. 

 כנראה שהבעיה בחולון היא חמורה יותר.  מר שי קינן:

 חמורה ביותר. היא  גב' אלינור מטלון:
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אלינור קל להגיד את מה שאת אומרת. יש מציאות והמציאות היא בעייתית.  מר מוטי ששון:

צריכים לחפש סייעת  22:00, ובשעה 22:00שסייעת יכולה פתאום בשעה 

 בבוקר.  06:00 -שתחליף אותה. זה בבוקר ב

סייעות אף  70-שמתוך כל ה סייעות. אז לא יכול להיות 70אבל יש מאגר של  גב' אלינור מטלון:

 אחד לא יכולה. 

 אז אם זה כל כך פשטני בעינייך.  מר מוטי ששון:

זה לא פשטני בעיניי גיוס עובדים. אני מכירה איך זה עובד אבל עדיין. זה לא  גב' אלינור מטלון:

 עובד ככה. 

 אבל אני מנסה להסביר לך את המציאות.  מר מוטי ששון:

 מכירה את המציאות.  אני גב' אלינור מטלון:

את לא מכירה את המציאות של החיפוש. יושבות שם הנשים, ... יושבות,  מר מוטי ששון:

שוברות את הראש, מנסות להתקשר. פתאום, ודרך אגף מוסדות יושבים 

ומנסים להתקשר ולחפש את הסייעות מהמאגר. זאת לא רוצה לבוא וזאת 

 שי. רק אני רוצה שתדעי. לא רוצה. יום שישי, היא לא רוצה יום חמי

 עדיין במאני טיים. אין סייעות שמחליפות.  גב' אלינור מטלון:

 אני מנסה להסביר לך.  מר מוטי ששון:

 אני הבנתי.  גב' אלינור מטלון:

 אז אם את הבנת.  מר מוטי ששון:

 אני הבנתי אבל אני לא מסכימה עם כל מה שאתה אומר.  גב' אלינור מטלון:

אני רוצה לענות לך עוד פעם תקשיבי. אני אישית נסעתי לממונה על השכר  :מר מוטי ששון

 ואמרתי לו תאפשר לי את מה שאפשרת לראשון. 

 נכון.  גב' אלינור מטלון:

 הוא אמר לי לא אפשרתי לראשון כלום.  מר מוטי ששון:

 לא נכון. הם נותנים בראשון השתתפות בהחזקת רכב.  מר שי קינן:

 בל למה אתה מפריע.א מר מוטי ששון:

 כי אתה מעביר לא נכון.  מר שי קינן:

 סליחה. אני עונה לה.  מר מוטי ששון:

 אולי ראשון פועלת בלי אישור ממונה על השכר? גב' אלינור מטלון:

 לא נכון.  מר שי קינן:
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אל תתווכח איתי. הגשנו מתווה שלנו. אוקיי? מהר מאוד תגיע לחיוב אישי.  מר מוטי ששון:

מתווה שלנו ועד היום וגם כשדיברתי איתו עם סגן הממונה על השכר  הגשנו

ביום, לפני כמה ימים. לפני כמה ימים, אמרתי לו, הבטחתי בזמן הכי קרוב 

 אנחנו צריכים לסגור עוד עם ההסתדרות. 

 נכון יש החלטה ארצית.  גב' נעה צ'פליצקי:

 ארצית? גב' אלינור מטלון:

 . ארצית כן גב' נעה צ'פליצקי:

אז הוא אמר לי תשמע אין מה שלראשון. מה את רוצה יותר מזה? זה מה  מר מוטי ששון:

שהוא אמר. עכשיו אני מחכה לעבוד לפי החוק. וקיבלתי. אז אמרתי לו 

 תשמע לי, אנחנו משלמים להן, תגיד לי מה אתה מוכן לאשר. עם כל הסיפור. 

 אוקיי.  גב' אלינור מטלון:

אומר שהאמירה של הממונה על האוצר הייתה שעד בערך המחצית אני  מר יוסי זיידה:

 החודש יצא המתווה הארצי. 

אוקי אני מבינה את המתווה הארצי. אוקיי? אני מבינה ואני שמחה שיש  גב' אלינור מטלון:

מתווה ואני מקווה מאוד שזה יועיל ויביא עוד כח אדם וייתן יותר תוספת. 

שפט. אבל, ויש אבל. אני מבינה את זה והכל בעד. רגע. עוד לא סיימתי את המ

טוב ויפה. אבל יש כאן בעיה באמת חמורה שאימהות אבות מקבלים הודעות 

בבוקר, שפתאום אין, והם מפסידים ימי עבודה. הם מפסידים כסף. הילדים 

מתוסכלים. זה מקשה עליהם. זה לא באמת בגלל בידוד או משהו כזה. אני 

עובדות סייעות ואני  70אני מבינה שיש מאגר של  מדברת עוד לפני הקורונה.

 עובדת בתחום גיוס עובדים. 

 ועוד מגייסים.  מר מוטי ששון:

אז כנראה שיש פה משהו אולי. אני לא יודעת שוב אני לא שופטת. אני אומרת  גב' אלינור מטלון:

באמת, יש פה איזושהי בעייתיות שצריך להיות איזשהו מתווה. האם מישהו 

בערב. משהו, כאילו צריך  20:00בערב, עד  22:00מודיע עד השעה  מגיע,

 להיות משהו על הסייעות שלא יכולות לא להגיע בבוקר לגנים. 

 אלינור בתקופת קורונה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא אמרתי רק על הקורונה, דיברתי גם על לפני הקורונה. גב' אלינור מטלון:

על תקופת הקורונה. כשאת קמה בבוקר ואת מקבלת הודעה,  רגע אני מדברת גב' נעה צ'פליצקי:

יודעת מה? אני אגיד לך יותר מזה, ילדים מגיעים לבית ספר, ילדים מגיעים 

 לבית ספר ...
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אבל אני לא מדברת רק על תקופת קורונה. נועה בתקופת קורונה זה ברור  גב' אלינור מטלון:

ן ועל שמאל וזה בסדר גמור ולגיטימי שיש אנשים שנכנסים לבידודים על ימי

 כמו כולנו. אבל אני לא מדברת רק על הקורונה. 

 לא לשכוח שיש קורונה. אנשים מר מוטי ששון:

 אני מדברת גם על לפני הקורונה. לא רק על תקופת הקורונה.  גב' אלינור מטלון:

 ביום, ביום שישי תבדקי תראי את זה. בעיקר ביום שישי לא באים.  מר מוטי ששון:

 ברור לי.  גב' אלינור מטלון:

לא אני רוצה להגיד, לא רק בימי שישי, את יודעת שבשנה שלפני הקורונה  גב' נעה צ'פליצקי:

אני לא מדברת על השנתיים של הקורונה. לפני הקורונה היה מקרה אחד 

ואני יודעת את זה מיו"ר ועד גנים, שהיה בזמנו, יש עכשיו חדש. היה מקרה 

הוא לא נתן בשום פנים ואופן עשו שמיניות ואני אומרת לכם אחד שנסגר גן. 

את זה ממקור ראשון, עשו שמיניות ולא סגרו גנים. עשה את הכל כדי לא 

 לסגור. 

 אוקיי ובשנתיים האחרונות? גב' אלינור מטלון:

 כן. כן יש קורונה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 יש הרבה היעדרויות שקשורות לקורונה.  מר יוסי זיידה:

 אלינור קיבלת תשובה. הלאה. שאילתא הבאה.  מר מוטי ששון:

 זה איום ונורא נכון. זה איום ונורא בגנים בפרט.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אלינור קיבלת תשובה הלאה. נועה, נועה תודה רבה.  מר מוטי ששון:

 אפשר לראות את המתווה שהגשת או שזה יותר מדי? גב' שני מסילתי:

 את המתווה? מר מוטי ששון:

 כן.  גב' שני מסילתי:

 יש לך את זה? מר מוטי ששון:

 סתם כדי לדעת. גב' שני מסילתי:

 הוא אמר שהוא הגיש מתווה.  גב' אלינור מטלון:

 אני לא, כי אני לא רוצה. אישית, אישית ישבתי.  מר מוטי ששון:

 זה היה מול גזבר העירייה.  מר יוסי זיידה:

 הוא אמר שהוא הגיש מתווה.  גב' שני מסילתי:

 רחמים בבקשה אתה רוצה אתה? כי אני לא רוצה.  מר מוטי ששון:

 זה יכול לייצר ציפיות.  מר רחמים:
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 נו באמת הוא אמר שהוא הגיש, אני רוצה לראות מה הוא הגיש.  גב' שני מסילתי:

  אנחנו ניסינו להגיש מתווה לאוצר לסגן הממונה על השכר שם. מר ארץ קדושה:

 אתה היית איתי גם שם בפגישה נכון? מר מוטי ששון:

הייתי איתך נכון. והוא סרב לאשר והוא אמר במפורש ואני הייתי עם מוטי  מר ארץ קדושה:

ביחד בפגישה, שגם את המתווה של ראשון שהציעו הוא לא אישר אותו ואכן 

.. מדברים על זה שבאמצע פברואר יהיה מתווה חדש. הם מנסים לסגור את .

המצב הארצי. דבר ראשון אסור לעשות מתווה ותמריצים על ההיעדרויות 

שלהן. והם לא אישרו את זה, כרגע, כל נושא של התמריצים לסייעות, הוא 

נתן לזה, היה לזה אישור לכמה רשויות מסוימות. בראשון הוא אמר במפורש 

 שהוא לא אישר. מה שהם נותנים ואם הם נותנים זה על דעת עצמם דרך

 אגב. לא, הם לא קיבלו שום אישור. 

 אני לא יודע מה הם נותנים. זה רק דיבורים.  מר מוטי ששון:

 אנחנו לא יודעים אם הם נותנים מר ארץ קדושה:

לא. הם נותנים אחזקת רכב מוטי. והם נתלים על זה שהסייעת הולכת לקנות  מר שי קינן:

 מוצרים לגן אז על זה הם הגישו את אחזקת הרכב. 

 אני לא מחפש לעשות פולישטיק.  מר מוטי ששון:

 לא. אני אומר לך מה קורה.  מר שי קינן:

 קומבינה בקיצור.  מר יוסי זיידה:

 אוקי חברים אנחנו נחכה.  מר מוטי ששון:

ברמה הארצית הם הבטיחו שהם יפתרו את זה ברמה הארצית ולכן אנחנו  מר ארץ קדושה:

  מחכים באמת לאישור ברמה הארצית.

 אז זה לא מתווה ארצי עירוני. זה ארצי.  גב' אלינור מטלון:

אנחנו הגשנו מתווה שלנו לתמריץ שהוא לא אושר. כמו שלא אושר המתווה  מר ארץ קדושה:

של ראשון דרך אגב. באותו עניין. מחכים למתווה הארצי מה לעשות. כל 

 הרשויות המקומיות מחכות למתווה הזה. 

 ולנו אולי להגיש משהו בנוסף למתווה הארצי?ויכ גב' אלינור מטלון:

 אנחנו לא יכולים לתת משהו שהוא לא בחוק.  מר ארץ קדושה:

 אוקיי.  גב' אלינור מטלון:

 אלינור בבקשה שאילתא הבאה. כן.  מר מוטי ששון:

 מרכז לקהילה האתיופית. -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .9
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שכולכם יודעים יש מרכז לקהילה האתיופית ברחוב פרופ' שור. באמת כמו  גב' אלינור מטלון:

מבנה מאוד יפה. אבל, פשוט בשנה האחרונה הייתי שמחה לדעת מה 

מפגשים  3הפעילויות שי שם, כי המידע שהגיע וגם ראינו ונחשפנו אליו הנו 

 , גזירת חוט משהו כזה. 2אולי כשפתחו את המקום. פעם אחת באמת היו 

 סרט.  ששון:מר מוטי 

סרט בסדר? הקורונה שיבשה קצת אני לא אשקר. ובנוסף לכך עוד איזה  גב' אלינור מטלון:

 אירוע כלשהו. 

 אני הייתי פעם, מה עשו עוד פעם גזירת חוט? מר חיים סלברו:

עשו שם איזה שניים, שני אירועים כאלו. אז בואו תספרו לי בבקשה מה עוד  גב' אלינור מטלון:

 היה שם. 

 פעם אחת היינו ביחד שם.  ר חיים סבלרו:מ

 נכון מר מוטי ששון:

 פעמיים היינו שם.  מר יוסי זיידה:

 . 18:00נכון. יש שם איזה מישהו פעם בשבוע שעתיים ביום רביעי משעה  גב' אלינור מטלון:

, התקבל רישיון עסק למקום, לאחר הליך ארוך וסבוך 2021רק בנובמבר  מר מוטי ששון:

לנובמבר  9 -תיאום עם כל גורמי מדינה שונים. קביעת המזוזה הייתה בכולל 

 30, כבר התקיים אירוע לציון 2021לדצמבר  22 -. קביעת המזוזה. ב2021

היא שנת קורונה ובה היה מיעוט  2021שנה למבצע שלמה. להזכירך, שנת 

 אירועים כי המוטו היה, לא לגרום. 

 פן כללי. לא רק לקהילה, באו מר יוסי זיידה:

 בנובמבר ובדצמבר עדיין אפשר היה להתקהל.  גב' אלינור מטלון:

חברים אנחנו פעלנו לפי ההנחיות. אנחנו עשינו מאמץ כדי לבדוק את המקום  מר מוטי ששון:

 הזה ולטפח אותו.

 המקום הכי מרוחק מהעדה האתיופית בחרת אותו.  מר שי קינן:

 אתיופית. בתיאום איתם. הם היו חלק מהבחירה.  זה מקום שנבחר עם העדה מר יוסי זיידה:

 הם היו חלק מהבחירה? מר שי קינן:

 כן.  מר יוסי זיידה:

 אמרת להם זה מה יש.  מר שי קינן:

 לא. לגמרי לא. אתה לא היית שי. מר יוסי זיידה:

 למה איפה תמקם את זה? בוא תגיד לי ... מר שי קינן:
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.... אני לוקח את אנשי העדה. לקחנו את אנשי אתה מקשקש בגלל שאתה  מר מוטי ששון:

העדה ואמרנו להם איפה אתם רוצים לעשות את המרכז שלכם. הם בחרו 

 את המרכז הזה אתה יודע את זה?

 בוא תגיד לי מה ההיגיון של זה.  מר שי קינן:

 אני אגיד לך מה ההיגיון.  מר יוסי זיידה:

 רגע אבל סליחה שי.  גב' נעה צ'פליצקי:

נועה תני לי רגע. שי אני רוצה לענות לך. מאחר וליוויתי את התהליך מאחר  סי זיידה:מר יו

ואני מלווה גם את הקהילה האתיופית מאז ומתמיד המטרה במבנה של 

הקהילה האתיופית הוא לתת פתרון לשני סוגים של אירועים שקהילה 

ת נזקקת נדרשת להם. אחד אירועי שמחות ואחד אירועי אבל. אחת הבעיו

שלהם היא שאת האירועים שלהם עד שיש מקום מסודר הם עושים תחת כל 

עץ רענן. מתחת לבתים. הרעיון הוא להרחיק את זה באופן יחסי ככל האפשר 

 ממקורות מגורים. אז מה שאתה אומר שי הוא לא מדויק. 

 אז הנה עובדה. זה לא שמיש.  מר שי קינן:

אובייקטיביות אחרות. זה לא קשור למיקום. הם לגמרי.... זה  רגע. יש בעיות מר יוסי זיידה:

 שהם עוברים כרגע תהליך נוסף שזה בניית בית כנסת לקהילה האתיופית. 

 איפה? איפה? מר שי קינן:

 רגע אני רוצה להוסיף. רגע אבל אני, שי אני רוצה לדבר רגע. יוסי.  גב' נעה צ'פליצקי:

 . מוטי. אני רוצה לדבר גב' נעה צ'פליצקי:

 למה אתה רוצה לתת לדבר? לנועה או לי? גב' אלינור מטלון:

 מספיק כבר. סליחה נועה. מר מוטי ששון:

אני רוצה להגיד להם עובדות בשטח. אני הייתי מורן ישראל בוועדת קליטה  גב' נעה צ'פליצקי:

הוא היה היו"ר, ביחד עם יוסי ביחד עם ראש העיר, הם גם נסעו לערים 

 ו את המרכזים האלו. אחרות ורא

 הלאה סעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 לא. הם, הם אמרתי העדה, העדה.  גב' נעה צ'פליצקי:

יוסי, יוסי ברחובות איפה זה? ברחובות יש קהילה גדולה של יוצאי אתיופיה.  מר שי קינן:

 איפה בנו את המתנ"ס שלהם? 

 ת המדויקות. יש. יש מקומות שנאי לא זוכר את הכתובו מר יוסי זיידה:

 גם בהולנדית בנו? מר שי קינן:

 הוא אומר לך שבינינו מר מוטי ששון:
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 יש בכמה רשויות שי.  מר יוסי זיידה:

 בבקשה תשאלי. סליחה חברי. שי אתה מפריע. שאילתא הבאה בבקשה.  מר מוטי ששון:

 יש לי שאלה הבהרה. הייתה לי שאלת הבהרה . גב' אלינור מטלון:

 כן.  מר מוטי ששון:

 אז בעצם מה שכתוב פה היו שני אירועים. היו שני אירועים.  גב' אלינור מטלון:

 אני אומר לך שני האירועים שאני השתתפתי בהם.  מר מוטי ששון:

 אוקי אז אני אומרת שזה היו שם.  גב' אלינור מטלון:

ל הם נמצאים שם וכדאי שתדעי, גם השבוע הגעתי עם מנהלת המחוז ש מר מוטי ששון:

משרד הבריאות כדי לעזור ולפתור את הבעיה שהם לא מקבלים אישור של 

 משרד הבריאות כי זה מטבח, 

 כי זה מטבח מבשל.  מר יוסי זיידה:

וזו בעיה. והזמנתי את מנהלת המחוז. שתבוא. והייתה אורחת שלי ויצאנו  מר מוטי ששון:

בח שלהם. לשטח וניסינו לפתור את הבעיה כי הם לא יכולים להשתמש במט

והם עושים אירועים אז הם עושים אירועים עם אוכל וכל הדברים האלו וזה 

נמנע בעדם כי אין להם אישור ממשרד הבריאות לעשות את האוכל שם. אז 

אנחנו מטפלים בכל מיני בעיות שמתעוררות תוך כדי. אני רק אומר לך כמה 

ים. ברגע פעמים הייתי שם. אבל יש שם מנהל שמטפל בכל הדברים האחר

שנקבל אישור משרד הבריאות נתחיל לעשות את האירועים הגדולים שהם 

 רוצים. 

ברגע שיהיה להם רישוי תקין שיאפשר להם לעשות את האוכל שהם רוצים  מר יוסי זיידה:

שיאפשר להם לשתות אלכוהול באופן שהם רוצים אנחנו מנסים לפתור 

 בעיות. צצו בעיות שלא צפינו. 

 אוקיי אני יכולה לשאול עוד שאלה? לון:גב' אלינור מט

 כמה שאלות יש לך עוד? מר מוטי ששון:

יש לי הרבה שאלות הבהרה מותק. אני התפרצו לי פה לדיון. האם המרכז  גב' אלינור מטלון:

הזה יכול לשמש לעוד פעילויות במהלך היום לא רק בשעות אחר הצהריים 

 נגיד לקהילה האתיופית?

זה אמור להיות מרכז מורשת שמצד אחד יהיו בו את האירועים בשעות הערב  מר יוסי זיידה:

ומצד שני שלאורך השנים ישמר את מורשת הקהילה האתיופית. ביקור של 

בתי ספר וכיתות, פעילויות וכאלו דברים. הכוונה היא להפוך את זה באמת 

 למקום. 

 ק בשעות אחר הצהריים. לשמש את המבנה הזה לאורך כל היום ולא ר גב' אלינור מטלון:
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בהחלט. אמרתי במקביל ראש העיר מוביל מהלך של בניית בית -כן. בהחלט מר יוסי זיידה:

כנסת לקהילה, כי הצרכים הם שונים. בית כנסת זה צורך אחד ומקום 

 לאירועים זה צורך אחר. 

 טוב. אנחנו עוברים לשאילתא הבאה בבקשה.  מר מוטי ששון:

 את השאילתה. אלינור בבקשה תקראי  

 טוב.  גב' אלינור מטלון:

  

 עתיד. שבט -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .10

 הנושא האהוב עלי.  גב' אלינור מטלון:

 יעקב בבקשה, שי אתה מפריע לי. יעקב.  מר מוטי ששון:

האם, מה הגעתי לנושא האהוב עליי כמו כל ישיבה עדיין אין לנו תשובות.  גב' אלינור מטלון:

ילדים.  450צפי תחילת עבודות הבניה להקמת מבנה לשבט עתיד שמונה מעל 

 מ"ר במקלט שבקור ובגשם הם צריכים לעשות ולסבול שם.  50המבנה של 

עקב מחסור בשטחים ציבוריים אנו בוחנים אפשרות לבנות על אותו מגרש.  מר מוטי ששון:

 מעל זה לבנות כנפיים של קרמבו. 

 כבר הוחלט על בניה.  טלון:גב' אלינור מ

ואני מטפל בזה באופן אישי. מטבע הדברים התכנית צריכה עכשיו לקחת  מר מוטי ששון:

 בחשבון גם את הנושא של הקומה הנוספת. 

 אבל אתם כבר דיברתם.  גב' אלינור מטלון:

 ומה את חושבת יושבים עם נייר ומקשקשים תכנית? מר מוטי ששון:

 . אבל כבר דיברת על זה. לא גב' אלינור מטלון:

 אז בבקשה. אז אני אומר לך עובדים על זה. והייתה ישיבה אצלי.  מר מוטי ששון:

 ואני שאלתי שאלה מאוד ברורה.  גב' אלינור מטלון:

ואני רוצה לבנות יותר מאשר את. אני הבטחתי לילדים האלו ואני אקיים  מר מוטי ששון:

 את זה. 

ילדים בתנועת  450ילדים יצטרפו. כרגע יש  100תקיים? כעוד  מוטי מתי גב' אלינור מטלון:

 הנוער. 

אני הבטחתי ואני אקיים את זה. אני הבטחתי לילדים האלו ואני אקיים את  מר מוטי ששון:

 זה. בזה נגמר. 
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אני שמחה שאתה בונה ואני מודה לך שאתה בונה. כי אתה יודע זה לא רק  גב' אלינור מטלון:

 העירייה בונה. אתה בונה זה כל 

 קיבלת תשובה לשאלה הבאה בבקשה. בבקשה שני.  מר מוטי ששון:

 אבל שוב לא הייתה תשובה לשאלה שהיא שאלה, מה הצפי? גב' שני מסילתי:

הצפי אני חוזר ואומר אנחנו יושבים על המדוכה, ברגע שנסיים את התכנון  מר מוטי ששון:

 נתקצב ונבנה. 

 אבל זו לא תשובה.  מוטי גב' שני מסילתי:

 זו שאלה הבהרה, קיבלת תשובה.  מר מוטי ששון:

 לא. אבל זו תשובה מתחמקת.  גב' שני מסילתי:

אני עובר לשאלה הבאה. אני עובר לשאלה הבאה. שני את מוכנה לשאול?  מר מוטי ששון:

 נגמר הדיון הזה. 

 מוטי אני רוצה לשאול.  גב' אלינור מטלון:

 א. נגמר הדיון הזה. אני לא אתן לך להפריע. את מחפשת לעשות..לא. ל מר מוטי ששון:

אני לא מחפשת פרובוקציה. ואני מחפשת לעשות ... כמו שאתה תמיד אומר  גב' אלינור מטלון:

 נכון.

 אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 יושבים בקור? 450 -מבנה. זה נראה לכם הגיוני ש כי שבט עתיד אין לו גב' אלינור מטלון:

 מספיק עם ההצגה שלך. מספיק עם ההצגה שלך.  מר מוטי ששון:

איזו הצגה? כולכם קיבלתם את המכתב מנתי הדר. אז זה לא יכול להיות  גב' אלינור מטלון:

 שכולכם מיתממים כל כך. זה נראה לכם הגיוני?

 עבור לנושא הבא. את מחפשת לריב איתי. נעבור לנושא הבא. נ מר מוטי ששון:

 לא רק את אלינור כולם על זה. לא רק את. כולם על זה. בייחוד ראש העיר.  מר יוסי זיידה:

אלינור תעשי מה שאת עושה. את מחפשת לעשות בכוונה רעש. כדי להראות  מר מוטי ששון:

 להם שאת דואגת. אני דואג לילדים האלו של הצופים לא את. 

מוטי, קודם כל אני מתנצלת. אם אתה היית דואג אתה כבר היית ממזמן  לינור מטלון:גב' א

 פעמים.  400היית יושב, הרי ישבתם עם אמנון על זה כבר 

 את מפריעה לניהול הישיבה.  מר מוטי ששון:

 סליחה אלינור. זו הייתה שאילתא והוא ענה לך על זה.  מר ארץ קדושה:

 ה או שאני מעביר את הסעיף לבא אחריו? בבקשה. שני את מוכנ מר מוטי ששון:
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 .תרבות אגף -של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא  –שאילתא  .11

אבקש לדעת מה הסיבות להקמת אגף תרבות, והאם יצא מכרז מסודר  גב' שני מסילתי:

 לניהולו? 

הגורמים אגף התרבות הוקם במטרה לאגד תחת קורת גג אחד את כל  מר מוטי ששון:

הרלוונטיים בתחום התרבות, האירועים והאומנות בעיר. ובמבנה הארגוני 

הדומה וזה המקובל שמתקיים גם בערים האחרות. מכרז למנהל אגף 

תרבות, מנהל אגף נבחר לאחר שפורסם מכרז חיצוני לתפקיד. בפני ועדת 

המכרזים שהתקיימה ברשותו של מנכ"ל העירייה. הופיעו המועמדים שענו 

ל תנאי הסף. כמו כן המועמדים נבחנו בבחינות חיצוניות טרם קיום ע

 הוועדה. בבקשה. אני עובר לסעיף הבא. 

 לא. יש לי שאלה הבהרה.  גב' שני מסילתי:

 כן.  מר מוטי ששון:

אני רוצה לדעת מה זה כל הגורמים רלוונטיים בתחום התרבות והאירועים,  גב' שני מסילתי:

שרפי בננה עדיין נמצא כאן כמנהל אגף תרבות, מה זה אומר? ואיך קרה 

 למרות שיצא מכרז חיצוני?

 מה זאת אומרת ? מר מוטי ששון:

 הוא זכה אולי לא? מר יוסי זיידה:

 מה זאת אומרת? כל בן אדם מכרז חצוני כל אחד יכול לגשת.  מר מוטי ששון:

 חיצוני זה אומר גם לאנשים מבחוץ.  מר יעקב מזרחי:

 זה מכרז תפור מה זאת אומרת.  י:גב' שני מסילת

 חמור, חמור. אני מציע לך שתחזרי בך.  מר מוטי ששון:

 אני חוזרת בי. מה זה כל הגורמים הרלוונטיים.  גב' שני מסילתי:

 קודם כל תחזרי בך מהאמירה שהמכרז היה מכרז תפור לרפי.  מר מוטי ששון:

 היא אמרה אבל.  גב' אלינור מטלון:

 ה מה שאת אומרת. ז מר מוטי ששון:

 חזרתי בי.  גב' שני מסילתי:

 אז מה זה כל הגורמים הרלוונטיים.  גב' אלינור מטלון:

הגורמים הרלוונטיים זה הגלריות העירוניות. זה פעילות האירועים גם של  עו"ד יונת דיין:

העדליידע. גם אירועי קיץ גם לתכלל בין אירועי העיר הרגילים בין אירועי 

ת שאין התנגשויות בין אירועים עירוניים לאירועים של חברות הנוער ולראו

בת. יש פה המון עבודה מסביב. אם לא שמתם לב בקיץ האחרון, לא בקיץ 
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האחרון, בפעם האחרונה שהיו לנו הופעות קיץ הייתה כמעט חפיפה, יצא לנו 

שאותו אמן מגיע פעם אחת לאירועי נוער ופעם אחת באירועי צעירים. עכשיו 

זה לא היה סנכרון. עכשיו יש גורם אחד מלמעלה שיודע לסנכרן ולסדר כי 

את הדברים ולא יוצא מצב שאותו אומן מופיע פה יום אחרי יום במקום 

 להביא מגוון אמנים שונה. למשל. 

 אוקיי בבקשה פנינה בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

פרויקט פוטוולטאי: הקמת בקשת החברה הכלכלית לפיתוח חולון ממועצת העיר לקבלת אישור  .12

מוסדות  15 -אשכולות גני ילדים + כ 25 -מערכות לייצור חשמל פוטוולטאיות על גבי כ  40 -כ

  חינוך.

שנה בכדי לממן את  15, לתקופה של עד ₪מיליון  6נטילת אשראי מבנק מלווה, בסכום של עד  .א

 הקמת המערכות, וזאת בתנאים הטובים ביותר שיתקבלו עי הבנק.

  .ערבות מהעירייה ככול שתידרש מהבנק קבלת .ב

 להסמיך את גזבר העירייה לסכם עם העירייה את תנאי ההסכם בגין מערכות אלה. .ג

מקומות  14 -אתם אישרתם כבר לפני למעלה משנה. הקמה שאושרה כבר. ב גב' פנינה שנהב:

גגות. זה הוקם. כבר חברת חשמל מקבלת חשמל אנחנו מייצרים  15הקימו 

ת שכולנו יכולים להיות גאים מייצרים .... דבר נוסף שאישרתם, ואני חושב

סככות, כולל, סככות מעל מגרשי ספורט כולל מערכות .... אבל, עם  5זה 

האוכל בא התיאבון. אנחנו רוצים להרחיב את הפרויקט פוטוולטאי. זה 

מוסדות. חלקם מוסדות  40בהלימה למדיניות של עיר מקיימת וירוקה בעוד 

אשכולות גנים. חלקם מוסדות גדולים כמו בתי ספר או כל מיני  קטנים.

 מוסדות ציבור. 

 תנועות נוער נכנסות פה? גב' אלינור מטלון:

אני לא זוכרת אם יש שם תנועת נוער כן או לא. מה שקובע זה כמה דברים.  גב' פנינה שנהב:

לא שאני אחד זה גודל הגג. תנועת נוער בדרך כלל הגג שלה נורא קטן אבל זה 

אומרת שלא. שתיים זה שמסביב הבניינים לא מצלילים על הגג, כי אחרת 

הוא לא ייצר חשמל. שלוש, אופי הגג עצמו מבחינה קונסטרוקטיבית. כל גג 

עובר בדיקה קונסטרוקטיבית. אני אתן לך דוגמה. לפני שנה ומשהו אישרנו 

גגות  5, למה? כי 15גגות. הבאנו רשימה יכולנו להקים רק  20פה 

הקונסטרוקטור לא אישר. אז מה שאני מבקשת זה עכשיו אישור להפעלת 

מבנים יותר גדולים.  15גני, אשכולות גני ילדים ועוד  25. זה 40סדר גודל של 

כאשר אנחנו נצטרך ליטול הלוואה. שימו לב יש טעות סופר בנייר שהגיע 

 מיליון.  12אליהם. אתה הקראת נכון אבל, אנחנו צריכים הלוואה עד 

 אה כפול.  מר יעקב מזרחי:
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מיליון. טעות  12זה לא כפול. בניירות שאתה קיבלת, בפירוט ניירות כתוב עד  גב' פנינה שנהב:

הסופר הייתה בסדר היום שקיבלת מהעירייה לפני כמה ימים. אבל בנייר 

מיליון. כך  12יש עד  business plan-שאתה קיבלת, הנייר המפורט כולל ה

נטילת הלוואה לעשות כמובן משא ומתן עם הבנקים. לסגור הסכם  שזה לא.

עם העירייה על חלוקת ההכנסות. לסכם את ההסכם הזה עם גזבר העירייה, 

 שלדעתי ישב פה אבל אולי. 

 עשיתם חשבון איזה חסכון זה עושה לעירייה? מר יעקב מזרחי:

ה הזו היא עסקה כדאית זה נותן כסף לעירייה. זה מכניס כסף. העסק גב' פנינה שנהב:

-לעירייה בפירוש. כאשר גם למשל בסככות גם בונים סככות, גם עושים פוטו

וולטאז' זה טוב לילדים. שם אין כל כך הרבה כסף אבל העירייה לא משקיעה 

 שם גרוש. 

 לא שקלת לעשות גם על הגג של העיריה מוטי? מר יעקב מזרחי:

 ם למעלה. עלית פעם למעלה? לא היית מר מוטי ששון:

אבל תביני, זה לא שהחשמל שנוצר שם הולך רק לטובת אותה תנועת נוער.  גב' פנינה שנהב:

החשמל שנוצר הולך למערכת החשמל הכללית והעירייה מקבלת כסף. אנחנו 

בוחנים כל גג שהוא פוטנציאלי. אחת הבעיות בתנועות נוער למיטב זכרוני 

. עכשיו גג קטן גם הפיזור של הרי, זה שהן קטנות. הבניין הוא קטן ומפוזרים

 תנועת נוער זה מעין כאלו 'ח' כזו. הפיזור של המזגנים הוא על כל הגג. 

 על כל הגג נכון. הוא מפריע.  גב' אלינור מטלון:

 מה שלא קורה בגגות גדולים שמרכזים. אז אני לא רוצה להגיד לך לא.  גב' פנינה שנהב:

 תודה.  גב' אלינור מטלון:

 תודה, קרן, קרן. בבקשה. ואחר כך ניסים.  י ששון:מר מוט

יש לי שאלה. אני אז בעבר התנגדתי בעיקר סביב נושא של חדר השנאים.  ד"ר קרן גונן:

 רציתי לשמוע קצת מהדברים שאתם בניתם. 

אני רוצה להגיד משהו והיו על זה גם פרסומים של משרד האנרגיה. גם  גב' פנינה שנהב:

חינוך וגם אנחנו בייעוץ של יועצי קרינה. מערכת פרסומים של משרד ה

 פוטוולטאי לא מקרינה. היא מערכת שקולטת לא מערכת שמקרינה. 

 והשנאים? ד"ר קרן גונן:

 יש שנאי אחד שהוא רחוק. הוא על הגג נמצא והוא לא מסוכן.  מר קובי מכלוף:

 זה לא שנאי זה ממיר חברים אין שנאי.  גב' פנינה שנהב:

 אבל זה חשוב. כי ממיר אסור שיוצמד לכיתה.  כלוף:מר קובי מ
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אז אף ממיר לא מוצמד לכיתה אנחנו עובדים תחת תקנות מאוד מאוד  גב' פנינה שנהב:

מחמירות. המערכות האלו הן מערכות ידידותיות. מערכות שאינן מסכנות 

לא את התלמידים ולא את הפעילים האחרים. אם זה מוסדות כמו מתנסים 

לא רק תלמידים. מהבחינה הזו, כולל זה שעשינו פגישות עם  וכאלו שזה

מורים והבאנו מומחים. ואנשים בסיכומו של דבר יצאו שבעי רצון 

 מההסברים שהם קיבלו. זו מדיניות ממשלתית לייצר. 

 גם גני ילדים? ד"ר קרן גונן:

 גם גני ילדים. אין שום בעיה עם זה.  גב' פנינה שנהב:

 אני חוזרת לשבעה. מאחורי בן יהודה אנחנו יושבים.  גב' אלינור מטלון:

 אני משתתפת בצערך.  גב' פנינה שנהב:

מוטי תראה, אני בעד הדברים האלו. להשיג אנרגיה מהשמש, אין דבר יותר  מר זאב ניסים:

טוב מזה. תאמין לי. אבל תראה. כשאני עושה חשבון משתלם לא משתלם. 

סף שלנו. אני רוצה להרוויח רוצה בכל זאת זה מוסד ציבורי. עירייה כ

שנים כל העסק הזה צריך לעבוד.  25שהעירייה תרוויח. אם אני עושה חשבון, 

שנים. זה ההכנסות. אז  25מיליון. לוקח את זה כפול  1.590עכשיו אני רואה 

מיליון. קצת פחות. עכשיו ההוצאות מיידיות. אני  40 -אני מגיע בסביבות ה

ליון ש"ח ולוקח מהבנק בריבית למרות שנותנים לנו. מי 12צריך לתת עכשיו 

מיליון של הקמה של כל העסק הזה. עכשיו יש לנו אחזקה כל  12הוצאות של 

, זה ההערכות שלהם אגב, לא אני. אני 640,000שנים  25 -שנה, במשך כל ה

רק עשיתי חשבון. וזו עלות משוערת אגב, יכול להיות שגם יהיה יותר. אי 

מיליון  28עכשיו אם אני עושה חשבון. היום, נקי, יש לי כבר אפשר לדעת. 

שנים שזו עלות משוערת. יכולה להיות  25 -ש"ח . שאני צריך להוציא למשך ה

עלות ריאלית גבוהה יותר. עכשיו אם אני מרוויח, אם אני מרוויח פה 

מיליון ש"ח ברוטו ואני לא יודע אם המערכת הזו תחזיק, מי  12בסביבות 

להבטיח לי אם כל העסק הזה לא יתרסק. אז העירייה צריכה להרוויח יכול 

שנים. אני  25מיליון ש"ח בערך, במשך  12ברוטו נכון להיום, זאת אומרת 

 שואל אותך שאלה. זה משתלם? 

 אני רוצה להרוויח, מר זאב ניסים:

 מיליון זה כלום? 12 דובר:

 משלמים על זה? ומה עם החשמל שהם משתמשים ולא גב' אלינור מטלון:

 לא. זה קשור הכל. זה ייצור של זה. לא קשור.  מר זאב ניסים:

שניה. אני אבקש ממוטי ענתבי שהוא גם מנהל הכספים שלנו שהוא גם עשה  גב' פנינה שנהב:

הזה, אבל טעות אחת. העירייה לא לוקחת גרוש  business plan-את ה

רייה נותנת ערבות הלוואה. החברה הכלכלית לוקחת הלוואה. נכון העי
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להלוואה הזו. ודרך אגב הבנקים מאוד אוהבים לתת את ההלוואה. כי זו 

 הלוואה. 

מה הקשר, אם החברה הכלכלית משלמת את הריבית או העירייה. בשבילי  מר זאב ניסים:

 זה אותו גוף 

 לא. זה לא העירייה משלמת.  גב' פנינה שנהב:

 נותן לה לענות? תן לה לענות. למה אתה לא מר מוטי ששון:

לא. זה לא לעניין מוטי. אתה היית צריך להעיר לא אני. מה זה החברה  מר זאב ניסים:

 הכלכלית זה לא כסף של העירייה? מה השטויות האלו?

 סליחה תן להם לענות.  מר מוטי ששון:

 בבקשה אני אתן להם לענות. רק עניינית בבקשה.  מר זאב ניסים:

תבי יענה לך בדיוק את המספרים מה התקבולים מה ההוצאות ומה מוטי ענ גב' פנינה שנהב:

 הרווח. 

 אני אלך ברשותך למספרים שאתה קראת. מה שיש לך.  מר קובי ענתבי:

 לא המצאתי דברים.  מר זאב ניסים:

ממש לא המצאת. אבל הדברים לא התחברו למעגל שלם ואני אנסה לחבר.  מר קובי ענתבי:

מיליון. אבל בתוך הדוח  42שנים יהיו  25משך ההכנסות כמו שאתה אמרת ב

הזה שאתה קורא, כבר יש את הוצאות הפחת שהן למישה מחושבות על 

מיליון. אנחנו ביקשנו עד  11ההשקעה. ולכן יש פה הוצאות פחת, בשיעור של 

אם יהיה  12מיליון ואנחנו מבקשים עד  11מיליון. כתבנו שהעלות היא  12

הוצאות האלו כלולות בפנים. ההחזר של ההשקעה. לנו איזשהו בלת"ם. אז ה

יש גם הוצאות ריבית. זה נכון. ויש גם הוצאות שנמצאות פה שעל התשלום 

 14.5החזוי לעירייה. העירייה אמורה לקבל מהתכנית כפי שהיא מוכנה כאן, 

השקעה של העירייה. ההשקעה של החברה אחרי שהחברה  0מיליון על 

מיליון. זאת אומרת סך  8.6שאר עם רווח של מחזירה את ההשקעה היא תי

מיליון  12 -הכל, העירייה והחברה, אחרי שהחזירו את ההשקעה של ה

מיליון ש"ח . אין תשואה כלכלית כזו כמעט באף עסק.  22-23מרוויחות 

לכל השנים, לכל אחת מהשנים  17%-מדובר פה על תשואה שנתית של כ

מובטח בחוק. זאת אומרת התמורה  שנים. שניה עוד משפט, וזה 25-במשך ה

שהחברה תקבל, היא חוזה של החברה מול חברת החשמל, שאנחנו מניחים 

שהיא כנראה לא תפשוט את הרגל. אם היא פשטה את הרגל המדינה פשטה 

 את הרגל וזה כנראה לא יקרה. 

 לא חברת החשמל לא. אבל החברה שמקימה.  מר זאב ניסים:

 . החברה הכלכלית מתפעלת. החברה הקימה והולכת ענתבי:
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תראה, אם הדברים האלו מדויקים אז זה כן כלכלי. אבל אני עשיתי את  מר זאב ניסים:

 החשבון לפי מה שאתה הגשת. 

אבל אמרתי אתה קראת את הכל נכון רק לצערי לא סגרת את כל המעגל.  מר קובי ענתבי:

 השתדלתי להעביר את כלל המעגל. בסדר?

 ים פשוטים פה אין פה משהו. הדבר מר זאב ניסים:

רק עוד הערה אחת ממש חשוב, מה שאמר מוטי, הפרויקטים האלו הם  מר ארץ קדושה:

רווחיים והלוואי ויהיו לנו עוד הרבה פרויקטים כאלו. התשואה נעה 

תשואה בשנה. הלוואי עלינו תשואות כאלו בכל מקום  15-17%בסביבות בין 

שנים. על  25 -האחריות על הפנלים היא לשנשקיע. זה דבר ראשון. דבר שני, 

שנים. וזה הכל מגובה בתוך התכנית החלפת ממיר בעוד  10 -הממירים היא ל

שנים, פחת. הכל מגובה והכל בדוק. בגלל זה גם הפרויקטים האלו רצים  10

 בארץ. 

 אתה סומך על הנתונים האלו? מר זאב ניסים:

 אני סומך על הנתונים האלו.  מר ארץ קדושה:

 תכין לי אותם אני רוצה לקרוא אני רוצה להבין.  מר זאב ניסים:

 שנים. 15שנים. בתי ספר כבר  15זאב, יש כבר  מר שי קינן:

 הכל בסדר.  מר זאב ניסים:

אנחנו אישרנו פה סככות פוטוולטאיות. אם העירייה הייתה עושה את זה בלי  מר ארץ קדושה:

סככות זה  5ליון ש"ח לכל סככה. מי 1.3פוטוולטאי' הייתה צריכה להוציא 

 עכשיו. רק על זה.  cash moneyמיליון ש"ח  6.5חיסכון של 

 אוקיי.  מר מוטי ששון:

מוטי כל ההתכנות של התכנית הרי בנויה על השמש. כפי המנכ"לית פנינה  מר שי קינן:

אמרה, אנחנו עושים את זה במקומות שטופי שמש, ואם המקום הזה יהיה 

א שכרנו בהפסדנו. ולכן אני רוצה בהמשך לוועדה המקומית מוצל, אז ייצ

שזה עתה סיימתי, להגיד שני דברים בנושא הזה, קודם כל העיר, אחרי 

, היא תלך ותגבה. ואנחנו יודעים שבתי הספר נמצאים 619שהתכנית תאושר, 

במרכז בדרך כלל, נמצא בית ספר במרכז של השכונה. זאת אומרת שמאוד 

ת ספר שהיום הוא שטוף שמש שגגו הוא שטוף שמש, מחר יכול להיות שבי

לא יהיה כזה. אז לכן צריך לקחת שני דברים בחשבון. לקחת בחשבון גם את 

התחשיב הכלכלי בנושא הזה ואני מבקש דבר נוסף, שיצורף גורם מקצועי 

מאגף הנדסה שילווה את הפרויקט הזה מאחר ויכולים להתקין מערכת כזו 

ם בניין רב קומות ולמעשה ייתר את המערכת. אז שני על גג, שמולו יקו

 הדברים האלו מאוד חשוב. 
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טוב חברים, כל מה שאתה אמרת, ... החברה הכלכלית, דירקטורית גם  מר מוטי ששון:

? קבלת 13מהנדסת העיר וגם גזבר העיר לשעבר. אוקיי. מי בעד הצעה סעיף 

ר פרויקט של ההצעה של החברה הכלכלית למועצת העיר לקבלת אישו

 ד'. -וולטאז' לפי הסעיפים שהקראתי? כל ארבעת הסעיפים. א-הפוטו

 כולנו.  מר יעקב מזרחי:

 . הלאה חבר'ה אני עובר לסעיף הבא.אושרבעד אין נגד אין נמנעים?  12 מר מוטי ששון:

 סרלין. מוטי סרלין.  מר יעקב מזרחי:

 סרלין בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

 .03.02.2022.ומיום 13.01.2022שכירות סרלין יום  אישור פרוטוקול ועדת .14

, 2022לפברואר  3 -טוב. בוועדה האחרונה, כמו שצורף לכם למסמכים ב מר ארז ניסים:

 6גברת עינת ורדי, אנחנו ממליצים לאשר לה חודשיים שכירות. היא קיבלה 

חודשים  8חודשי שכירות מהחברה המבטחת חברת מנורה ולכן אם קבענו 

יתרה של חודשיים, אז לכן ההמלצה לאשר לה חודשיים נוספים אז יש 

, 2022בינואר  13 -ש"ח . לגבי הוועדה הקודמת שהייתה ב 7,800בעלות של 

למעשה אם קראתם את המסמכים אז השתדלתי בוועדה הזו באמת גם לתת 

כאן סקירה יותר רחבה, שבסקירה הזו יש כאן מספר דיירים ולכן המלצנו 

להם עד שאנחנו נקבל החלטה, את ההתייחסות של חברת  כרגע לא לאשר

הביטוח. אחת הדיירות גם לצורך העניין כאן היא גם לא רוצה לחתום 

לחברת הביטוח ולכן כל עוד היא לא מסדירה מול חברת הביטוח אז אנחנו 

כמו שאתם תראו, ביקשתי לקבל פירוט של  3לא יכולים לשלם בנוסף בסעיף 

לא הגישו בקשות, משום שנוכל לראות למה הם לא  מספר דיירים שעדיין

הגישו בקשות. אז באמת מפורט כאן את כל השמות של אותם דיירים 

שלמעשה הם לא הגישו את הבקשות מסיבה אחת, כי הם לא עמדו 

 בקריטריונים או שהם לא מעוניינים. 

ואנחנו באים אני רוצה להעיר פה על המסמך הזה. יש פה טעם לפגם מאחר  מר מאיר חלבי:

ואומרים חבר'ה מי שהיה אזרח טוב, הביא את פוליסת הביטוח לבית שלו, 

שילם מכספו. אנחנו באים ואומרים לו תשמע אתה תקבל רק לחודשיים, 

חודשים אתה קיבלת מחברת הביטוח. מן הדין ומן הצדק, האדם הזה  6למה 

ו בביטוח לא כל הדיירים ביטחו את עצמם בביטוח פרטי הוא ביטח את עצמ

פרטי, אזיי, הוועדה צריכה להחזיר לו את דמי הפוליסה. זה שהוא ביטח את 

 עצמו. זה שהוא ביטח את עצמו הוא לא צריך לקבל.

 אבל זו קופה ציבורית בחייך.  מר ניסן זכריה:
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מה זה קופה ציבורית? אבל באותו, יש לאותו שכן באותה קומה. הוא לא  מר מאיר חלבי:

 ש"ח .  3,900ביטח הוא קיבל 

מאיר, הקריטריונים כמו שהוגשו למשרד הפנים ואושרו על ידי משרד  עו"ד יונת דיין:

 הפנים. 

מי שביטח ומי שלא ביטח. הוא ביטח את הדירה שלו  3,900כולם מקבלים  מר מאיר חלבי:

 אזיי אנחנו מההגינות לנזק שנגרם לו ולטראומה הזו צריכים גם לתת לו. 

 . אני אגיד לך למה אתה טועה. לא מר יעקב מזרחי:

 אני לא טועה. זו דעתי.  מר מאיר חלבי:

זה שביטח את הדירה שלו, יקבל פיצוי על הספה ועל הטלוויזיה ועל  מר יעקב מזרחי:

 הרהיטים. אלו שלא ביטחו ... שכירות. 

 אבל הוא ביטח.  מר מאיר חלבי:

 אז הוא קיבל את זה פיצוי.  מר יעקב מזרחי:

 רציתי לתת לכם הסבר. אפשר רגע לסיים אותו?  דיין: עו"ד יונת

 כן מר יעקב מזרחי:

תודה. הקריטריונים כמו שהוגשו למשרד הפנים כמו שאושרו על ידי משרד  עו"ד יונת דיין:

הפנים ואושרו על ידי מועצת העיר, דיברו על סכום חודשי מקסימלי, על 

י כל סיוע מכל גורם מספר חודשים מקסימלי ועל זה שזה יהיה לאחר ניכו

אחר. יכולה להיות חברת ביטוח, זה יכול להיות מקום עבודה וזה יכול להיות 

לא יודעת מה. כל גורם אחר. זה לא משנה הגורם החיצוני שמסייע בכסף. 

הנושא של ההשתתפות בשכר דירה מצד חברות הביטוח כרגע ניתן גם על ידי 

לי להודות או לא להודות חברות הביטוח למעשה לפנים משורת הדין ומב

בשאלת הכיסוי הביטוחי לאירוע. מי שביטח ביטוח מבנה אם הוא יוכר 

כאירוע ביטוחי יקבל את כל שווי המבנה שלו חזרה מה שלא יקבל מי שלא 

או לא, לעומת מי  3,900ביטח בכלל. אז אותה שאלה, אם היא קיבלה עכשיו 

 עולה.  שלא ביטח. בסופו של יום לעומת המיליונים שזה

ש"ח  3,900ש"ח , והדלת שלידו מקבל  3,900אבל הדיירים האלו מקבלים  מר מאיר חלבי:

 לאורך כל הזמן והוא לא ביטח את הנכס שלו. 

 אבל הוא קיבל תמורה על כל מה שהיה לו בתוך הדירה.  מר קובי מכלוף:

 אבל הוא ביטח.  מר מאיר חלבי:

 בסדר אז מה? מר קובי מכלוף:

חלבי, רגע. חלבי, תשמע. אתה לא יכול לפתוח דיון כשאתה יודע שפה  ון:מר מוטי שש

במועצה אישרנו את הקריטריונים האלו שאושרו על ידי משרד הפנים הבאנו 
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אותם לאישור מועצה כי זה מה שהיינו צריכים לעשות. עכשיו אנחנו פועלים 

 והמנכ"ל עובד לפי. 

 פה נעשתה טעות. אבל צריך להאיר את עיניהם ש מר מאיר חלבי:

 אבל אין. זה מה שאושר. אני לא יכול לתת  מר מוטי ששון:

 אבל הוא עשה ביטוח אז תן לו את הכסף של הביטוח.  3,900אבל  מר מאיר חלבי:

הם בניכוי סיוע  3,900 -אבל הקריטריונים שמשרד הפנים אישר לנו שה עו"ד יונת דיין:

 ממקום אחר. 

 . 3,900ודע את זה, אבל כולם מקבלים שמעתי. אני י מר מאיר חלבי:

 )מדברים יחד( 

לינואר  13טוב חברים מי בעד אישור פרוטוקול ועדת שכירות סרלין. מיום  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד. אין  17, כפי שקיבלתם מי בעד? 2022לפברואר  3ומיום  2022

 . 15. אני עובר לסעיף הבא. חברים אני עובר לסעיף אושרנמנעים. 

 

 .2022אישור טבלת חלוקת תמיכות לאגודות הספורט לשנת התקציב  .15

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  17מי בעד?  מר מוטי ששון:

 

 .2021חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון( )הוראת שעה(, התשפ"ב  .16

לכם למעשה זה רצון לסייע בעיקר למסעדות כמו שבדברי ההסבר שחולקו  עו"ד יונת דיין:

ולבתי קפה עם אגרת כסאות ושולחנות, לאור כל ההתאוששות עדיין שהיא 

 -תהליך קשה מהקורונה. ובאישורכם אנחנו נבקש את אישור משרד הפנים ל

 חודשי הקלה בנושא.  4

 הבא. . אני עובר לסעיף אושרבעד אין נגד אין נמנעים.  17מי בעד?  מר מוטי ששון:

 

"חוק הרשויות המקומיות" )ריבית  4דחיית מועדי תשלומי ארנונה לעסקים על פי סעיף  .17

 .1980 –והפרשי הצמדה על תשלומי חובה( התש"מ 

 . סעיף הבא.אושרבעד, אין נגד אין נמנעים.  17מי בעד?  מר מוטי ששון:

 

 חודשים. 12הארכת שירות למר מונל לייבה מנהל מערך פרויקטים לתקופה של  .18

 12הארכת שירות למר מונל לייבה, מנהל מערך פרויקטים לתקופה של  מר מוטי ששון:

 חודשים. אתם מאשרים?
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 מאשרים.  מר יעקב מזרחי:

א' יצאנו -. הנסיבות הן ש70רגע צריך לציין לפרוטוקול כי זה מעל גיל  עו"ד יונת דיין:

די עיקר הידע של ב' כרגע הוא -למכרזים ולא הגיעו מועמדים מתאימים. ו

 המנהל, כי הסמנכ"לית עזבה. 

 אני בעד להעסיק אנשים מבוגרים.  מר יעקב מזרחי:

בעד. מי נגד?  16אוקי מי בעד? כולם. אוקיי. מי בעד? חבר'ה תרימו ידיים.  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנע.  1אין נגד. 

 

וריון בחברה הכלכלית לפיתוח חולון במקום מינוי מר דני פדר עובד עירייה כחבר דירקט .19

 איילת כהן שסיימה את תפקידה בעיריית חולון. 

בעד. אין נגד אין נמנעים. אוקי תודה רבה.  17מי בעד? ניסן אתה בעד? אוקיי.  מר מוטי ששון:

 . אני מודה לכם הישיבה נעולה.אושר
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